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NOTULEN DER TUSSENTIJDSE ALV d.d. 12 april 2012 

1. Opening 

De voorzitter van de Algemene Ledenvergadering, dhr. Van der Wijngaard, opent de 

vergadering om 20:22 en heet alle aanwezigen welkom. De aanwezigen van de ALV 

zijn: 

1. Eva van der Helm   21. Manon Reuters 

2. Lotte Westra   22. Josette Daemen 

3. Joeri Beckers   23. Emma Groenendijk 

4. Max Nederkoorn   24. Hugo van Rooijen 

5. Willemijn Bot   25. Cas Henckens 

6. Martine de la Haye   26. Paula Dun 

7. Paul Derikx    27. Eline Koopman 

8. Noraly Wieldraaijer   28. Arjen Klein Hofmeijer 

9. Jan Willem de Bruin  29. Mario Kortman 

10. Richard Pots   30. Ivo Bronstring 

11. Alinda Bos     

12. Sterre Colenbrander   

13. Jip Stam     

14. Marloes Daling    

15. Lisa van de Voort    

16. Nicole Markslag    

17. Pieter de Meer    

18. Ufuk Esmer     

19. Rick Veenboer    

20. Cheyen Bannenberg 

 

2. Insteling der stemcommissie 

De ALV-voorzitter vraagt of er vrijwilligers zijn die de functie van stemcommissaris op 

zich willen nemen. Hier worden mevrouw Daling en de heer Pots voor aangesteld. 

3. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld, waarbij er medegedeeld wordt door de ALV voorzitter 

dat het bij punt negen gaat om het rapport van de Kascommissie en niet van de 

Kacommissie.  

4. Mededelingen 

De ALV voorzitter geeft aan dat moties of W.V.T.T.K.’s bij de secretaris moeten 

worden ingediend. De ALV-voorzitter vraagt mevrouw Westra of er mededelingen 

zijn. Mevrouw Westra antwoordt daar ontkennend op.  

5. Ingekomen stukken 
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Mevrouw Westra zegt dat er geen ingekomen stukken zijn.  

6. Vaststellen notulen Ingelaste ALV d.d. 16 februari 2012 

Bij het behandelen van de bladzijden 13,14,15,16. Mevrouw Daling geeft aan dat in 

de tweede alinea van bladzijde 12 een lidwoord te veel staat. Mevrouw Westra geeft 

aan dit genoteerd te hebben. 

Bij het behandelen van pagina 21 tot en met 24 merkt de heer Esmer op dat er in 

één zin tweemaal kascommissie staat, waarvan één van de twee stemcommissie 

dient te zijn. Mevrouw Westra heeft het wederom genoteerd.  

Hierna worden pagina 25 tot en met 29 behandeld. De heer De Meer vraagt waar de 

namen van de indieners voor staan. Mevrouw Westra zegt dat dit de indieners van 

het amendement zijn die aan de motie is toegevoegd. Daarop vraagt de heer De 

Meer waar dat amendement dan staat. Mevrouw Westra geeft aan dat dit meteen 

erboven staat. De ALV voorzitter vraagt vervolgens waar dan staat wie de motie 

hebben ingediend, waarop mevrouw Westra zegt dat dit boven de motie staat.  

Hierna worden de notulen per hamerslag goedgekeurd.  

7. Statutenwijziging  

Mevrouw Van der Helm neemt alvorens het te behandelen van de 

statutenwijzigingen het woord om uit te leggen waarom deze wijzigingen worden 

gemaakt. Ze legt uit dat in de Ingelaste ALV is gebleken dat er in twee artikelen over 

het hoofd is gezien dat er nog twee keer bestuurscommissies in commissies 

veranderd moest worden. Daarnaast is er in een amendement op de motie notaris 

aan het bestuur gevraagd of zij een statutenwijziging wilden doen over de procedure 

van statutenwijziging. Dit is de wijziging die is gemaakt in artikel 17. Hierdoor moet 

een bestuur na wijziging van de statuten binnen een maand naar de notaris om deze 

wijzigingen rechterlijk vast te leggen. Hiermee wordt de tussenperiode waarin de 

SPIL nog op oude statuten moet draaien, zo klein mogelijk gehouden.  

De ALV voorzitter constateert dat de heer Esmer klaar is met lezen en vraagt of dit 

betekent dat iedereen dan klaar met lezen is. De heer De Meer vraagt of artikel 12 

een extra wijziging is, of dat deze al eerder is gewijzigd. Hij vraagt dit omdat hij dit 

niet terug kon vinden in de notulen. De heer Esmer zegt dat dit wel in de notulen 

staat.  

Hierop vraagt de ALV voorzitter of er behoefte is aan hoofdelijke stemming. Die is er 

niet en de statutenwijzigingen worden per acclamatie aangenomen.  

8. Tussentijds verslag SPIL-bestuur 2011-2012 ‘SPILectric’ 
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Als eerste worden de punten 1 en 2 behandeld. Mevrouw Reuters vraagt waarom de 

activiteit voor internationale studenten mislukt is en wat er eventueel beter had 

gekund. Mevrouw Van der Helm legt uit dat in samenwerking met andere 

gangverenigingen is geprobeerd een activiteit neer te zetten voor internationale 

studenten. Er kwam hier echter niemand op af en kan gezien worden als een grote 

mislukking. Vanuit de kant van politicologie kan verklaard worden dat er weinig 

opkomst was omdat er geen nieuwe internationale studenten waren, doordat de 

studie in de tweede helft van het jaar geen Engelstalige vakken aanbiedt. Het is 

wellicht nog een idee dit aan te gaan bieden in het eerste semester maar mevrouw 

Van der Helm zal het haar opvolg(st)er niet aanraden te doen.  

Mevrouw Reuters deelt de teleurstelling van mevrouw Van der Helm. Zij heeft in 

haar bestuursjaar ook geprobeerd internationale studenten te trekken en merkte al 

dat dit niet werkt. Zij geeft aan dat het misschien een tip is, om degene van de 

faculteit zelf die hiermee bezig is erbij te betrekken. De activiteit zou gecoördineerd 

kunnen worden met de faculteit, anders is het niet te doen. Mevrouw Van der Helm 

antwoordt dat dit jaar ook de samenwerking met de faculteit te bewerkstelligen. 

Daarnaast is er veel gepromoot bij introductiedagen en door middel van posters en 

directe communicatie.  

De heer De Bruin vraagt op welke manier er geprobeerd is de internationale 

studenten te bereiken met de promotie. Mevrouw Van der Helm geeft aan dat er op 

de introductiedag gepromoot is, dat het op de Labyrintsite heeft gestaan, dat er 

posters zijn gemaakt en dat er mensen direct benaderd zijn. De heer De Bruin vraagt 

of er ook geflyerd is. Mevrouw Van der Helm zegt dat dit niet gebeurd is.  

De heer Esmer vraagt hoe het zit met de samenwerking met andere verenigingen. Hij 

bedoelt hiermee hoe het staat met IAPSS, of er feesten zijn georganiseerd of meer 

activiteiten zoals de activiteit voor internationale studenten. De ALV voorzitter geeft 

aan dat dit punt zal worden behandeld in het tussentijds verslag, onder andere 

onder voorzitter. De heer Esmer heeft hierna nog een vraag. Hoe zit het met de 

integratie tussen IBO studenten en reguliere politicologie studenten. Is er ook een 

groot verschil in opkomst? Mevrouw Van der Helm zegt dat de mengeling tussen de 

twee studierichtingen zeer goed verloopt. De verhouding tussen beide bij activiteiten 

is goed, al wordt het niet specifiek bijgehouden. Ook bij de organisatie zijn geen 

problemen. De brede interesses van de studenten raken zowel het binnenlands als 

internationale vlak, waardoor de twee richtingen geen problemen opleveren.   

De heer De Meer zou graag iets meer uitweiding willen op hoe de ontwikkelingen 

met het LAP verlopen, zoals wie wie benaderd heeft en wat de concrete plannen nu 

zijn. Mevrouw Van der Helm zegt dat we in eerste instantie door het departement 

Politieke Wetenschappen benaderd zijn. Zij gaven zelf aan dat hun alumnibeleid van 

de afgelopen jaren erg zwak is geweest. Om dit op te pakken zien zij een 
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samenwerking tussen het LAP, de SPIL en het instituut voor zich. Er worden nu 

plannen gemaakt om een lange termijn samenwerking op te stellen. Hier gaat wel 

redelijk veel tijd overheen, waardoor er dit jaar nog geen gezamenlijke activiteit zal 

plaatsvinden.  

De heer De Meer vraagt of er ook problemen worden veroorzaakt doordat het LAP 

problemen heeft met het vinden van nieuwe bestuursleden. Mevrouw van der Helm 

zegt dat het initiatief werd genomen door het instituut en niet door het LAP, dus dat 

zij niet echt op de hoogte is van de problemen die bij het LAP spelen. De heer 

Veenboer vraagt hierop inhakend of deze samenwerking ook voordelen voor de 

penningmeester heeft. Mevrouw Van der Helm zegt van wel, dat het instituut al 

heeft aangegeven deze activiteit te willen faciliteren zodat de kosten voor de SPIL 

aanzienlijk zullen dalen.  

Punt 3, tussentijds verslag van de voorzitter zal nu worden behandeld. De heer De 

Meer leest bij punt 3.2 dat de PvP statutair zal worden vastgelegd. Hij vraagt zich af 

wat voor vereniging dit zal worden. Kunnen hier net als bij IAPSS zowel mensen als 

verenigingen lid worden of alleen verenigingen. Daarnaast vraagt de heer De Meer 

zich af wat voor kosten hieraan verbonden zijn en wie er in het bestuur zullen 

plaatsnemen. Mevrouw Van der Helm ligt toe dat studieverenigingen lid zullen 

worden van de PvP. Ook het NKWP is geïnteresseerd om deel te nemen in deze 

nieuwe vereniging. De voorzitters van de verenigingen zullen vervolgens 

plaatsnemen in de vergaderingen. Wat de kosten betreft, er is een notaris gevonden 

die voor 300 euro de statuten wil oprichten. Dit zou 50 euro per vereniging 

betekenen, maar het NKWP heeft aangegeven dat het overgebleven geld van het 

PiP-congres ook naar de statuten mag gaan. Wij hebben de kosten, die dus maximaal 

50 euro zullen bedragen, niet in begroot omdat het niet in ons boekjaar zal vallen 

wanneer deze betaald moet worden.  

Op de derde vraag van de heer De Meer antwoordt mevrouw Van der Helm dat er 

nog niet helemaal een beslissing is gemaakt hoe de constructie met een bestuur zal 

zijn en wie erin zullen plaatsnemen. Er zal wel een voorzitter, secretaris en 

penningmeester moeten zijn, maar dat zullen waarschijnlijk afgevaardigden van de 

besturen zijn. De heer De Meer vraagt waarom er gekozen is van een stichting naar 

een vereniging te gaan. Mevrouw Van der Helm zegt dat dit besloten is omdat het 

makkelijker is om vanuit een vereniging activiteiten te organiseren en subsidies aan 

te vragen. De heer Veenboer vraagt mevrouw Van der Helm om uitleg over 

subsidies. Mevrouw Van der Helm zegt dat voor het aanvragen van subsidies een KvK 

registratie nodig is en daarvoor is er een verenigingsconstructie vereist. Daarnaast 

kan de vereniging ook een eigen rekeningnummer krijgen. 

De heer Veenboer vraagt hierop inhakend aan de ALV voorzitter of dit statutair 

gezien zonder toestemming van de ALV besloten kan worden. Volgens de heer 
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Veenboer kan niet zomaar besloten worden de SPIL lid te laten worden van een 

vereniging. De ALV voorzitter stelt voor, aangezien de plannen nog niet dermate 

concreet zijn dat het al dit jaar plaats zal vinden, dit punt te verschuiven naar de 

Beleids-ALV van het 32
e
. Mevrouw Van der Helm is zelf nergens tegen gekomen in de 

statuten dat dit door de ALV bepaald moet worden. De heer De Meer lijkt het logisch 

dat de ALV hier zeggenschap over heeft.  

De ALV voorzitter vraagt het bestuur of het klopt of er nog tijd is om hiermee te 

wachten tot de Wissel ALV. Mevrouw Van der Helm zegt dat er genoeg tijd is. Hierop 

vraagt de ALV voorzitter of het bestuur hier dan achteraan wil gaan en er in de 

Wissel ALV op terug wil komen. Mevrouw Van der Helm bevestigt dit. De ALV 

voorzitter vraagt of de zorgen van de heer Veenboer zijn weggenomen. Die 

antwoordt hier positief op, maar wil wel de geruststelling dat het bestuur voor de 

Wissel ALV dus niet in zal stemmen met plannen. Mevrouw Van der Helm zegt dat hij 

hierop kan vertrouwen.  

De heer De Meer zou graag zien dat het bestuur voor de volgende ALV de voordelen 

van een vereniging boven een stichting goed zal afwegen, zeker omdat er bij IAPSS 

ook veel problemen zijn. Daarnaast vraagt hij zich af wat nu de nieuwe functie van 

het PvP zal worden. De functie is erg duidelijk, namelijk een overleg platform. 

Mevrouw Van der Helm antwoordt dat op dit moment het PiP-congres de enige 

activiteit is die de PvP organiseert. Er kunnen geen fondsen aangeschreven worden, 

terwijl die wel nodig zijn voor het PiP-congres. Daarnaast zijn er ambities om verder 

nog activiteiten te organiseren en dat is ook beter mogelijk wanneer de PvP een 

vereniging wordt. De heer De Meer antwoordt dat je dat in dit geval ook met het 

Leids Debat zou kunnen doen.  

De heer Veenboer vraagt of zich af of de PiP-commissie dan verantwoording af moet 

leggen aan het bestuur of aan de verenigingen. Mevrouw Van der Helm antwoordt 

dat verantwoording afleggen aan de PvP gelijk staat aan verantwoording afleggen 

aan de verenigingen, omdat dit met elkaar in verband staat. Zij ziet hier verder geen 

problemen in. De heer Esmer haakt hierop in door te zeggen dat je als vereniging op 

deze manier wel automatisch gebonden bent aan activiteiten die je zelf misschien 

niet wilt. Mevrouw Van der Helm zegt hierop terug te willen komen in de Wissel ALV. 

De heer De Meer zegt het wenselijk te vinden om een discussie op de Wissel ALV te 

laten plaatsnemen over dit onderwerp. Mevrouw Van der Helm zegt dit toe en zal 

het bespreken in de PvP-vergadering.  

De heer Veenboer vraagt wie namens de SPIL in de PiP-commissie zitten en hoe het 

met de vorderingen staat. Mevrouw Van der Helm zegt dat de PiP-commissie bijna 

geheel bekend is. Vanuit de SPIL nemen Lisa van der Voort en Lotte Krouwel plaats in 

deze commissie. Alles loopt op schema, maar het staat nog in de startfase. Er is een 

plan van de voorzitter om de opzet van het congres misschien te veranderen.  
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De heer De Bruin zegt dat vorig jaar in Lissabon de WERK is opgericht en hij vraagt 

zich af in hoeverre dat te maken heeft gehad met de uitwisseling. Mevrouw Van der 

Helm zegt dat de uitwisseling alleen uit de samenwerking tussen Stuga en de SPIL is 

voortgekomen.  

Mevrouw Groenendijk vraagt zich af hoe de afgevaardigden van de SPIL voor de PiP-

commissie zijn uitgekozen. Is dit via een openbare sollicitatie gegaan of is dit 

gevraagd. Mevrouw Van der Helm zegt dat dit via een open sollicitatie is gegaan en 

dat dit onder andere in de nieuwsbrief en op de website heeft gestaan.  

De heer Veenboer vraagt hoe het met de voorbereidingen gaat van het ACGA en of 

er al stukken bekend zijn. Mevrouw Van der Helm zegt dat de stukken inmiddels 

bekend zijn en binnen zijn. Volgende week heeft zij een afspraak met haar commissie 

om de week door te nemen. De heer Veenboer vraagt vervolgens wat de positie 

binnen het IAPSS zal worden, gezien de perikelen. Is het de bedoeling dat de SPIL 

erin blijft of eruit zal gaan stappen. Mevrouw Van der Helm ziet op dit moment nog 

baat om lid te blijven. Zo is het nuttig voor de internationale contacten, waaruit 

onder andere de uitwisseling is voortgevloeid. In de toekomst zou ook met andere 

verenigingen zo’n uitwisseling kunnen plaatsvinden. Daarnaast is het nieuwe plan 

dat het bestuur van IAPSS uit hun thuisstad kan gaan werken. Aangezien het 

hoofdkantoor in Ljubljana ligt, zou er op deze manier meer capabele mensen kunnen 

worden aangetrokken die dan niet een jaar lang in deze stad moeten wonen.  

De heer Veenboer vraagt hierop inhakend of er nog iets georganiseerd is door de 

WERK die vorig jaar is opgericht. Mevrouw Van der Helm weet dat dit bestaat, maar 

heeft verder niks van plannen of activiteiten vernomen. De heer De Meer wil het 

bestuur nogmaals complimenteren met de statuutswijziging. De heer De Bruin geeft 

aan dat vorig jaar een ander plan was ontstaan om het hoofdkwartier van IAPSS te 

verplaatsen naar een andere stad in Europa, bijvoorbeeld Amsterdam of Leiden, 

zodat de stad was aantrekkelijker is waar het bestuur een jaar moet wonen. Is daar 

nog iets mee gebeurd? Mevrouw Van der Helm zegt dat hier wel over gesproken is 

en dat onder andere ismus hier ook mee bezig is, maar er is wel besloten dat het 

waarschijnlijk beter is om vanuit thuis te werken. Komende dinsdag heeft zij een 

afspraak met voorzitters van Macchiavelli en ismus om het hier nog over te hebben. 

Zij zal kijken of er een mogelijkheid is om het naar Leiden te halen.  

Mevrouw Wieldraaijer wil hierop inhaken door te zeggen dat er al veel werkgroepen 

vanuit IAPSS los werken en dat uit ervaring is gebleken dat vanuit thuis werken 

gewoon heel slecht werkt. Het bestuur heeft ook minder binding en er is geen 

controle. Aangezien IAPSS nu al op ‘losse voeten’ staat, raadt ze aan om het hier met 

de andere verenigingen goed over te hebben. De heer De Bruin zegt dat er dan ook 

verstandig is om met de andere Nederlandse verengingen een gezamenlijk 

standpunt in te nemen.  
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Nu zal punt 4, secretaris behandeld worden. De heer Esmer vraagt wat betreft 

alumni, of de wijzigingen in het reünistensysteem al aan de alumnileden is 

gecommuniceerd. Daarnaast vraagt hij of het de secretaris nog gelukt is haar plan uit 

het beleid om het adressenbestand aan de mail te koppelen uit te voeren. Mevrouw 

Westra geeft aan dat er over de wijzigingen is gecommuniceerd aan de reünisten 

middels de reünistennieuwsbrief. Voor de rest is er nog niet naar alumni 

gecommuniceerd maar daar zal de secretaris binnenkort mee bezig gaan. Er zijn 

louter positieve reacties binnengekomen op de reünistennieuwsbrief. De heer Esmer 

vraagt hoeveel reünisten er zijn, waarop mevrouw Westra antwoordt dat dat er 

momenteel 26 zijn. Wat betreft de koppeling, mevrouw Westra heeft het er met 

andere besturen over gehad, die aangeven dat het onmogelijk is. Zelf heeft ze 

wegens het gebrek aan technisch inzicht daar geen verder onderzoek naar gedaan.  

Mevrouw Daling ziet staan dat het verzamelen van bijdragen reeds voltooid is. Is dat 

waar? Mevrouw Westra geeft aan dat het daar om besturen van andere 

verenigingen gaat en dat dit waar is. De bijdragen van oud besturen zijn nog niet 

allemaal binnen.  

De heer De Meer leest dat er nu 48 uur voor de ALV een mail uitgaat met een 

herinnering en een agenda. Hij vindt dit een goed initiatief, maar het heeft deze keer 

niet echt succes gehad. Heeft het bestuur gedacht aan nog andere manieren of 

wensen om de ALV nog aantrekkelijker te maken. Mevrouw Westra zegt dat hier 

inderdaad al veel over gesproken is, dat er al maatregelen genomen zijn, zoals het 

gratis drankje en de mail met de agenda. Vorige ALV ging het ook erg goed qua 

opkomst en konden we meteen beginnen. Helaas is daar deze ALV dan weer geen 

sprake van, maar we zullen het er weer over gaan hebben.  

Mevrouw Wieldraaijer probeerde op de website te zoeken naar de ALV en zag dat 

het niet op de website stond. Daarnaast is het misschien een idee om de eerste 10 

mensen een gratis drankje te geven in plaats van de eerste 25, waardoor niet 

iedereen meer een drankje krijgt en dat mensen stimuleert eerder te komen. De ALV 

voorzitter vraagt of het aantal drankjes per motie is geregeld. Mevrouw Westra 

antwoordt dat dit niet zo is. Mevrouw Daling oppert het idee om de ALV stukken op 

de website te plaatsen, mits dat onderdeel van de website alleen te zien is voor 

leden. Hierdoor hoeven leden niet meer naar het SPIL-hok te komen om de stukken 

in te kijken, wat de drempel lager maakt om ze te lezen van te voren. Mevrouw 

Westra geeft aan dit een goed idee te vinden.  

De heer Veenboer vraagt of er een reden is om de ALV niet aan te kondigen op de 

website. Mevrouw Westra zegt dat daar geen reden voor was. Er is wel gewoon een 

mail en een brief gestuurd, het heeft in de nieuwsbrief gestaan, het stond op de 

flyers, dus er was verder niet een gebrek aan promotie. Mevrouw Reuters wil 
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mevrouw Westra complimenteren dat de letter R weer is opgenomen in het 

mailbestand.  

De ALV voorzitter geeft aan dat dit hem een uitstekend moment lijkt om de gratis 

drankjes te incasseren en de vergadering te schorsen. Mevrouw Van der Helm zegt 

daarop dat iedereen zijn gratis drankje als gehad heeft. Hoewel de ALV voorzitter zelf 

ook al zijn drankje is toegekomen, was hij daar niet van op de hoogte.  Hierna wordt 

de vergadering vijf minuten geschorst.  

Om 21:31 heropent de ALV voorzitter de vergadering.  

De ALV voorzitter roept nadrukkelijk op om alle leden van het College van ALV 

voorzitters in leven te houden, omdat anders de heer Kortman de ALV zal voorzitten.  

Punt 5, penningmeester, zal nu behandeld worden. De ALV voorzitter benadrukt hier 

dat de vragen over het tussentijds stuk van de heer Beckers dienen te gaan en niet 

over de viesbleke enkels van de penningmeester. De heer Esmer vraagt wat de 

oorzaak is van de leveringen die niet door zijn gegaan bij IBO boeken. Daarnaast 

vraagt hij hoe het zit met grote partners met acquisitie. De heer Beckers legt uit dat 

er een aantal nieuwe vakken zijn, waarvan de docenten dus ook nog niet eerder dat 

vak hebben gegeven. Hierdoor kon Studystore niet altijd de juiste boeken leveren en 

moesten leden de boeken via andere wegen kopen. Er zijn op dit moment geen grote 

acquisitiepartners op Studystore na. Wel wordt er altijd een hard gezocht naar 

nieuwe acquisitiepartners.  

De heer Esmer vraagt naar aanleiding van de statutenwijzigingen waardoor het 

aantal bestuursleden per jaar kunnen variëren, hoe de penningmeester aankijkt 

tegen de combinatie penningmeester en commissaris acquisitie. Vindt hij het 

wenselijk om een aparte commissaris acquisitie aan te stellen? De heer Beckers ziet 

het soms een tegenstrijdige combinatie. Hij ziet het zeker als een overweging om 

penningmeester en acquisitie te scheiden komend jaar en te kijken welke 

sollicitanten hier het meest geschikt voor zijn. De heer Esmer vraagt of hij het dan 

niet wenselijk vindt om een aparte commissaris acquisitie in te stellen. De heer 

Beckers ziet voor komend jaar geen noodzaak om een achtste bestuurslid aan te 

nemen.  

Mevrouw Wieldraaijer stelt een vraag aangaande SnelStart. Er staat dat het goed 

gaat, maar er moeten zeker nog wel een aantal aanpassingen worden gedaan. De 

heer Beckers antwoordt dat hij de eisen van de Kascommissie direct heeft 

doorgevoerd, zoals het maken van een nieuw declaratieformulier en veranderingen 

in de bon- en boekhouding. Hierdoor zijn alle mogelijke problemen volgens hem 

opgelost. Daarnaast wil hij nog mededelen dat deze tussentijdse evaluatie is 

geschreven vóórdat hij het kasverslag had ontvangen en gelezen. 
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De heer Kortman heeft twee vragen. Ten eerste vraagt hij of de Duitse stempel niet 

meer gebruikt wordt en zo ja, of de penningmeester bereid is hier gruwelijke 

represailles voor te ondergaan. De heer De Bruin voegt hieraan toe dat de heer 

Kortman op de penningmeester zal gaan zitten, waarop de heer Nederkoorn 

antwoordt dat de heer Beckers daar geen problemen mee zal hebben. De heer 

Beckers zegt dat de Duitse stempel inderdaad niet meer nodig is op het nieuwe 

declaratieformulier. Ter attentie is SnelStart wel afgekort met SS, de heer Beckers 

vraagt of dat afdoende is voor de heer Kortman. Daarnaast wordt de stempel nog 

gebruikt door de secretaris voor de inschrijvingsformulieren, maar dan niet met 

Bezahlt maar met Eingang.  

De heer Kortman geeft hierna aan dat er laatst een oud-bestuurslid was die een mail 

stuurde naar de SPIL met daarin: ‘Lief bestuur, ik wil graag mijn geld kwijt, is daar 

eventueel een potje met alumni of iets dergelijks waarin ik dat kwijt kan.’ Vervolgens 

kreeg hij een mail terug met daarin dat dit er niet was. De heer Beckers moet 

bekennen dat hij niet op de hoogte is van dat mailtje. Voordat de heer Kortman 

uitgebreid de alumni wil gaan bespreken, wijst de ALV voorzitter hem erop dat dit 

allemaal terug te lezen is in de notulen. De heer Veenboer roept het bestuur op 

mensen niet bepaalde titels te laten kopen. Daarnaast vraagt hij zich af waarom de 

opzet van de commissie acquisitie niet geslaagd is. De heer Beckers antwoordt dat 

dit niet liep omdat de teams binnen de commissie geen binding hadden waardoor de 

motivatie niet goed was. Nu wordt er per project gewerkt waardoor motivatie veel 

beter is.  

De heer De Meer leest in de laatste zin van het verslag van de penningmeester dat er 

geld is gereserveerd om adressen in te kopen. Hij zou hier graag wat verduidelijking 

over willen van de penningmeester. De heer Beckers legt uit dat het mogelijk is via 

de KvK adressen in te kopen van adressen. Het nut is dat het mogelijk is om uit 

bepaalde branches in één klap een groep bedrijven te krijgen, die allen 

geïnteresseerd zijn in het onderwerp waar je op zoekt. De heer De Meer vraagt 

hoeveel één adres bijvoorbeeld kost. De heer Beckers zegt dat dit 35 cent per adres 

kost. De heer Kortman zegt dat dé manier om acquisitie binnen te halen, het 

aanspreken van mensen is die niet een kosten/baten analyse gaan maken maar die 

het leuk vinden om jouw vereniging te sponsoren. De B.I.L. weet daar goed op te 

kapitaliseren door borrels te organiseren waardoor mensen zich belangrijk voelen. 

Adressen kopen werkt niet want die mensen krijgen duizenden brieven per dag. Je 

moet investeren in de dingen waarvan we weten die succes boeken. De heer Beckers 

reageert hierop door te zeggen dat de secretaris zojuist al heeft aangegeven dat er 

binnenkort een netwerk aluminiborrel komt en dat de penningmeester zijn uiterste 

best zal doen om daar van zijn kant alles uit te halen. De heer Kortman vraagt wat de 

penningmeester nu zal doen om acquisitie binnen te gaan halen. De heer Beckers 

antwoordt dat hij de concrete plannen daarvoor nog niet heeft, maar dat hij zijn best 
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zal doen, maar dat hij op dit moment niet bereid is zich aan een bepaald getal vast te 

leggen.  

Mevrouw Wieldraaijer geeft aan dat zij tegen het inkopen van adressen is. Alle 

bedrijven hebben een telefoonnummer of een adres op internet staan. Wat is dan 

het nut om die te gaan kopen. De heer Beckers antwoordt dat het juist is voor 

bedrijven die je dan niet kunt vinden. De heer Kortman vraagt zich af welk bedrijf er 

bestaat die niet gevonden wil worden. Google heeft alle informatie die je nodig hebt. 

De heer Beckers zegt dat je hierdoor kan zoeken op branches. Maar dat hij het 

budget al ruim verlaagd heeft en de reden daarvoor is dat hij het niet heeft gebruikt.  

De heer De Meer zegt dat er een bedrijf is, die activiteiten organiseert en interessant 

kan zijn voor stages en acquisitie. Hij raadt het bestuur zeker aan daar naartoe te 

gaan. De heer Bronstring wil daarnaast nog toevoegen dat hij de penningmeester 

aanraadt om voor 50 euro te laten zien dat het opkopen van adressen wel werkt. De 

heer De Meer wil nog graag terug naar de discussie over het scheiden van de 

penningmeester en de commissaris acquisitie. Hij vindt dat het bestuur al redelijk 

gevuld is, dus hij ziet niet echt een mogelijkheid om acquisitie anders te plaatsen. De 

heer Beckers zegt dat het bestuur die mogelijkheid heeft geschapen en dat er binnen 

het Kb gekeken zal worden wie het meest geschikt is voor deze taak en diegene zal 

deze taak erbij krijgen, eventueel met het verplaatsen van een andere taak.  

Hierna wordt punt 6, binnenland behandeld. Mevrouw Reuters wil de heer 

Nederkoorn complimenteren met de oproep voor het symposium op LinkedIn te 

plaatsen. Zij vindt dit een slimme zet. Daarnaast heeft zij een aantal kritiekpunten. Zij 

ziet dat er in de maanden oktober tot en met december geen activiteit is geweest en 

schrikt daar erg van. Dit is juist dé periode om eerstejaars te trekken, onder andere 

door leuke binnenlandactiviteiten te organiseren. Kan de heer Nederkoorn misschien 

toelichten waarom hij in deze periode niks heeft georganiseerd. De heer Nederkoorn 

legt uit dat het te maken heeft met een aantal zaken. Ten eerste heeft hij een 

enorme commissie. Daarnaast had hij het optimistische idee om dat redelijk los te 

laten, wat later niet bleek te werken. Daarbij ziet hij vooral wel de schuld bij zichzelf 

liggen. Ook zijn er redelijk wat activiteiten geweest die door onderwijs en faciliteiten 

zijn geregeld, die ook een hoop overlap hadden met binnenland. Het is dus niet zo 

dat de SPIL stil heeft gezeten en er geen enkele activiteit is geweest. Maar hij 

betreurt zelf ook dat er in deze maanden door hem geen activiteiten zijn neergezet 

en geeft aan dat hij daarna ook echt heeft geprobeerd een terugslag te maken, wat 

volgens hem goed gelukt is.  

Mevrouw Reuters zegt over de grote commissie dat eerdere besturen ook al 

geprobeerd hebben met een grote commissie te werken, waaruit bleek dat dit niet 

lukte. Er werd geadviseerd om dit niet te doen, waarom heeft de heer Nederkoorn 

niet naar dit advies geluisterd? Daarnaast zegt zij dat de functies pas volgend jaar 
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zullen gaan lopen, dat was dit jaar nog niet de bedoeling. De heer Nederkoorn geeft 

aan dat hij inderdaad te eigenwijs en te optimistisch is geweest in het begin. Wat hij 

bedoelt met het de grenzen vervagen, is dat het door samenwerking niet heel veel 

uitmaakt wie wat heeft georganiseerd. Mevrouw Reuters geeft aan dat zij het hier 

niet mee eens is. Dit is alsnog geen verklaring voor het feit dat er in de eerste 

maanden niks is georganiseerd. Wil de heer Nederkoon beweren dat de commissie 

faciliteiten dit allemaal heeft opgevangen? De heer Nederkoorn zegt dat hij dit niet 

gezegd heeft en geeft toe dat het een fout van de commissaris binnenland was.  

De heer Kortman ziet geen extra nieuwe extra activiteiten in de jaarplanning staan. 

Daarnaast staat er bijvoorbeeld het Krokusklas debat in het rijtje activiteiten, dat 

door een aantal gnerken is geregeld en dat de heer Nederkoorn zelf nauwelijks werk 

heeft gekost. Wat zal de heer Nederkoorn gaan doen om het goed te maken. De heer 

Nederkoorn antwoordt dat dit zeker niet door een zogenaamd aantal gnerken is 

geregeld maar dat de gehele organisatie door hemzelf is gedaan. Wat de komende 

maanden betreft, er staan nu al drie activiteiten vast. Daarnaast is hij nu bezig met 

de Eerste Kamer, de AIVD en het Vredespaleis waar nu concreet contact mee is. 

Daarnaast zal hij nog zeer zijn best doen. De heer Kortman vraagt of de heer 

Nedekoorn er nog vertrouwen in heeft dat hij het aantal wat normaal georganiseerd 

wordt in een jaar, namelijk tussen de 12 en de 14 activiteiten, nog zal gaan halen. 

Daar heeft de heer Nederkoorn zeker vertrouwen in, door een simpele rekensom 

komt hij nu sowieso al op twaalf. 

Mevrouw Koopman vraagt wat er in het begin mis is gegaan, omdat de heer 

Nederkoorn nu in een week wel drie activiteiten concreet kan maken en in de eerste 

maanden niet. De heer Nederkoorn licht toe dat hij de commissie op een veel 

effectievere manier inzet. Hij zet mensen met twee of drie personen op een 

activiteit. De heer De Meer zegt dat het gemiddelde normaal gesproken niet tussen 

de 12 en de 14 activiteiten is, maar rond de 16. Maar dat hij de commissaris wil 

meegeven dat hij niet moet gaan overcompenseren. Daarnaast ziet hij dat de heer 

Nederkoorn een groot deel van het geld dat er is in begroot, al heeft uitgegeven. 

Daarnaast komen er nog redelijk prijzige activiteiten aan, komt dit wel goed? De heer 

Beckers antwoordt dat hij van mening is dat dit zeker nog goed zal komen.  

De heer Veenboer ziet dat er 550 euro is uitgegeven aan de activiteit met de 

minister, wat hij op zich een goed streven vindt, maar met het aantal deelnemers 

van 15 lijkt het hem wel te veel geld. Daarnaast vraagt hij zich af of dit dan de manier 

is waarop de heer Nederkoorn zijn geld wil uitgeven. Zeker na de waarschuwing die 

in de Beleids ALV is gegeven over een grote pot zonder de splitsing in grote en kleine 

activiteiten. Het lijkt alsof er bij zo’n activiteit klakkeloos 550 euro aangesmeten 

wordt. De heer Nederkoorn geeft aan dat 15 mensen uiteraard niet het streven was. 

De promotie is goed geweest, zelfs de universiteit heeft het getwitterd. Het was 
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helaas in de tentamenweek van de politicologen en ondanks de moeite heeft het 

blijkbaar maar 15 mensen zover gekregen om erheen te gaan. Dit was niet te 

verwachten en lag volledig buiten de macht van de heer Nederkoorn.  

De heer Beckers vult aan dat er van te voren een analyse is gedaan over hoe veel 

mensen verwacht worden bij een activiteit. Aan de hand daarvan leek een bedrag 

van 550 euro hem logisch. Wanneer er vervolgens 15 mensen komen opdagen, lijkt 

het geld misschien weggegooid, maar dat is het natuurlijk niet op het moment dat 

het vol zit. De opkomst zal altijd variabel blijven. Dit was altijd een grote activiteit 

geweest, dus had de heer Beckers dit moeten indelen in A of B categorie, had hij nog 

steeds evenveel geld uitgegeven.  

Mevrouw Wieldraaijer vindt het irrationeel om zoveel geld uit te geven aan een 

activiteit die plaatsvindt in een tentamenweek. De heer Beckers is het achteraf 

gezien helemaal met mevrouw Wieldraaijer eens. De heer De Meer vraagt zich af 

wat de inschatting van het bestuur dan was en wat überhaupt de locatie was. De 

heer Beckers antwoordt dat dit sociëteit de Burcht was, in de zaal beneden. Koffie en 

thee zijn ook bij deze prijs inbegrepen. De heer Nederkoorn antwoordt dat het ging 

om het soort zaal die gepast is voor een minister en dat er geschat was op een 

opkomst van rond de honderd man. De heer Kortman vraagt hoe ongemakkelijk deze 

situatie was. De heer Nederkoorn ligt toe dat dit in zijn geheel niet ongemakkelijk 

was. De heer Nederkoorn zegt dat het in zijn tweeëneenhalf jaar SPIL-tijd de leukste 

activiteit was die hij had meegemaakt. Het werd een gesprek in de tuin met vijftien 

man waarbij iedereen alles kon vragen wat diegene wilde.  

Mevrouw Reuters snapt niet waarom je zo’n grote activiteit in een tentamenweek 

zou plannen. De heer Nederkoorn zegt dat het niet de bedoeling was om in een 

tentamenweek te plannen, maar dat zij alleen in de tentamenweek kon en anders 

zou zij helemaal niet komen. Mevrouw Reuters vraagt waarom er dan nu een 

symposium in de tentamenweek van mei staat gepland. De heer Nederkoorn zegt 

dat dit niet het geval is, want dat dit twee weken ervoor is. De heer Stam wil zeggen 

dat ondanks het vele geld dat is uitgegeven aan deze activiteit en de lage opkomst, 

hij de activiteit wel heel succesvol vond. Hij geeft aan dat er niet blindgestaard moet 

worden op de zaal, want dat de sfeer en het gesprek heel prettig waren. De heer 

Nederkoorn dankt hem voor deze reactie. 

De heer Esmer zegt dat hem ter ore is gekomen dat de SPIL een aanbod heeft 

gekregen om een activiteit over Israël mede te organiseren, waarbij alleen een zaal 

geregeld moest worden en dat het bestuur dit aanbod toen heeft afgeslagen omdat 

de activiteit op een vrijdag zou zijn en er dan te veel mensen naar hun ouders 

zouden zijn. Is dit dan niet een beetje krom in de vorige redenering met de 

tentamenweek. Mevrouw Bot antwoordt hierop dat het ging om Goede Vrijdag en 

dat was de reden. De heer Esmer zegt dat dit duidelijk is. 
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De heer Kortman probeert met veel omwegen het punt te maken dat hoe gezellig of 

hoe leuk een activiteit ook is met weinig mensen, je niet met het geld van alle leden 

een activiteit kan organiseren voor je vriendjes binnen de SPIL. Er is bij hun ook wel 

eens een activiteit georganiseerd waarbij twintig man en een paardenkop op 

kwamen dagen, maar daar hebben zij vervolgens niet 400 euro aan een borrel 

uitgegeven. De heer Nederkoorn geeft aan dat het inmiddels wel duidelijk is dat het 

geld niet naar een borrel is gegaan en dat het niet de intentie was dat er 15 mensen 

zouden komen. Mevrouw Colenbrander richt het woord tot de heer Kortman. Zij zegt 

dat de leden geld betalen en daarmee de mogelijkheid krijgen naar activiteiten te 

gaan. Het is dan ook in hun eigen handen om gebruik te maken van die mogelijkheid 

en waar uit hun geld te halen of niet. De heer Nederkoorn voegt toe dat met de 

locatie en de promotie de mogelijkheid ook aan elk lid is gegeven om te komen.  

De heer Veenboer wil inhakend op het naderen van het SPIL-congres de 

penningmeester vragen of hij er nu wel op toe kan zien dat er nu niet weer zoveel 

geld voor zo weinig mensen zal worden uitgegeven. De heer Beckers kan geen 

bezoekersaantallen garanderen net zoals hij ook niet mensen kan gaan dwingen om 

te komen. Wel geeft hij aan dat de datum dit keer vele malen gunstiger ligt en dat de 

promotie ook wederom zeer groot aangepakt zal worden. Daarnaast wil hij nog 

tegen de heer Kortman zeggen dat de intentie om een grote activiteit neer te zetten 

automatisch al suggereert dat er niet getracht wordt slechts een select groepje erbij 

te betrekken.  

De heer Stam vraagt zich af hoelang het bestuur al wist dat de komst van de minister 

in de tentamenweek zou vallen. De heer Nederkoorn geeft aan dat hij al eerder heeft 

uitgelegd dat het ofc op deze datum was, of helemaal niet. Hoelang wist het bestuur 

het dan al, want anders had er misschien wat anders kunnen regelen. De heer 

Nederkoorn legt uit dat het aantal ministers die komen spreken niet voor het 

oprapen liggen, dus wanneer er een mogelijkheid zoals deze zich aandoet, hij dit ook 

niet wil laten schieten. Dit was twee maanden van te voren bekend overigens.  

De heer Esmer vraagt aangaande de aankondiging van een samenwerking tussen de 

secretaris en de commissaris binnenland in het beleidsstuk voor het organiseren van 

een alumniactiviteit. In hoeverre wordt er een activiteit aan gekoppeld? Mevrouw 

Van der Helm zegt dat de alumniactiviteit is gepland in juni en daarnaast een 

oudbesturenborrel in mei die daar los van staat. Voor de oudbesturenborrel zal er 

niks extra’s georganiseerd worden, deze is puur voor de gezelligheid. Op de 

alumniactiviteit zullen alumni zelf spreken over wat zij met de studie hebben bereikt. 

Het zal waarschijnlijk een interactieve avond van gemaakt worden. De heer Kortman 

vraagt of het bestuur dan bekend is met de oudbesturen linkedin. Mevrouw Westra 

antwoordt dat zij daar deze week al een bericht op heeft geplaatst aangaande de 

oudbesturenborrel.  
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De heer Veenboer vraagt hoeveel activiteiten de heer Nederkoorn nog van plan is 

neer te zetten. Is twaalf het streven voor dit jaar of heeft hij meer ambities. De heer 

Nederkoorn geeft aan dat zijn streven niet twaalf is, hij wil niet gaan 

overcompenseren, maar zal wel meer dan twaalf activiteiten nastreven.  

De heer De Meer zou graag meer informatie willen over het SPIL-symposium. 

Daarnaast vraagt hij zich af wat het idee was achter het Leidsch Debat dat nu niet 

door zal gaan. Tenslotte vraagt hij zich af wie dit jaar het onderwijs debat 

organiseren. De heer Nederkoorn antwoordt dat het symposium zal gaan over de 

toekomst van Europa. Jan Marinus Wiersma van het Klingendaalinstituut en Thijs 

Berman, de fractievoorzitter van de PvdA in het Europarlement. De locatie is nog niet 

vastgelegd en het symposium zal plaatsvinden aan het eind van de middag. Het 

antwoordt op vraag twee is dat het Leidsch Debat zou gaan over de Amerikaanse 

verkiezingen. Helaas waren de communicatie en het animo te laag. De heer De Meer 

haakt hierop in dat het hem wel een leuke activiteit zou lijken. Het onderwijsdebat 

zal op 9 mei plaatsvinden in het academiegebouw en wordt georganiseerd met Elsa, 

Leidsche Fles, MFLS en de Universiteitsraad. De B.I.L. is hieruit gestapt. De discussies 

zullen gaan over de selectie aan de poort van studenten en over de financiering van 

studenten. Er is verdere vordering in het regelen van Halbe Zijlstra als spreker.  

Nu zal punt 7, commissaris buitenland behandeld worden. De heer Esmer vraagt 

aangaande de inschrijvingsmethode dat het een probleem is gebleken dat mensen 

om half acht ’s ochtends hun brief al moeten inleveren. Hij is het ermee eens dat dit 

niet een goede methode is, maar vraagt zich af of in de motie is opgenomen dat dit 

op dit tijdstip moet gebeuren. Mevrouw Bot antwoordt dat in de motie is 

opgenomen dat de inschrijving om half acht moet beginnen. Bij de Lange Reis is toen 

besloten dat die inderdaad om half acht begon, maar dat de deelnemers langer de 

tijd kregen om hun brieven in te leveren. De heer Esmer vraagt hoeveel deelnemers 

er om half acht waren. Mevrouw Bot antwoordt dat er één om acht uur was.  

De heer Esmer wil daarnaast nog zeggen dat hij de Strassburg/Brussel excursie voor 

masterstudenten toejuicht, maar niet na blok 4 want dan gaat iedereen weer naar 

huis. Mevrouw Bot zal dit in overweging nemen. 

Mevrouw Reuters vraagt of mevrouw Bot de door haar genoemde verbeteringen op 

de inschrijvingsmethode zou kunnen toelichten. Mevrouw Bot zegt dat het hier gaat 

om praktische verbeteringen zoals het inleveren van drie kopietjes in plaats van één. 

Hierna vraagt mevrouw Reuters hoe de nieuwe inschrijvingsmethode mevrouw Bot 

bevalt. Mevrouw Bot vindt dit een goed alternatief. Het koste haarzelf wel meer tijd, 

maar de eerlijkheid werd wel gewaarborgd op deze manier. Het is aan het volgende 

bestuur om te besluiten of dit voor komende jaren te houden of niet.  
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Mevrouw Reuters vraagt hoe mevrouw Bot omgaat met de reeds plaatsgevonden 

aanslagen in Israël en de daarmee verbonden veiligheid in dit land. Mevrouw Bot 

heeft de berichten over aanslagen even gemist. Maar het is een veilig land en er 

wordt goed gecommuniceerd met de ambassades en naar de leden toe. Er staat ons 

niks in de weg om daar naartoe te gaan. Daarnaast vraagt mevrouw Reuters hoe 

mevrouw Bot gaat voorkomen dat het een pro-Israël reis wordt. Mevrouw Bot 

antwoordt dat er verscheidene activiteiten zijn naar pro-Palestijnse organisaties 

tijdens de reis. Daarnaast zijn we ook van plan om naar het Palestijns grondgebied te 

gaan. Er staan momenteel zelfs meer pro-Palestijnse dan pro-Israëlische activiteiten 

op het programma. 

Mevrouw Daling wil hierop inhaken en deelt mede dat Grotius zojuist ook naar Israël 

is geweest, waar mevrouw Bot misschien contact mee op kan nemen. Mevrouw Bot 

antwoordt dat er inderdaad een aantal studieverenigingen recentelijk naartoe zijn 

gegaan, zoals Clio. Zij heeft daar al contact mee om informatie uit te wisselen. 

De heer Kortman wil zijn complimenten uiten over de bestemming van de Lange 

Reis. Daarnaast is hij ook blij dat er eindelijk iets gedaan is aan de 

inschrijvingsmethode. Tenslotte deelt hij mede dat de briefing per dag die in het 

tussentijds stuk vermeldt staat, niet nieuw is. Mevrouw Bot geeft aan dat dit klopt 

maar dat dit een verbeterpunt voor zichzelf is omdat zij dit tijdens de Korte Reis naar 

Polen niet gedaan had. De heer De Meer wil ook zijn complimenten uiten over Israël 

als bestemming. Macchiavelli is hier ook net geweest. Hij wil ook meegeven dat er 

onwijs mooie grotten zijn en hij zou zeker aanraden daarnaartoe te gaan. De heer 

Beckers uit zijn vreugde over deze grotten.  

De heer De Meer vraagt of mevrouw Bot nog nagedacht heeft over het thuislaten 

van commissieleden of bestuursleden. Tot verhouding met de rest van het aantal 

deelnemers is dit een groot aantal vastgestelde plaatsen. Mevrouw Bot zegt dat zij 

deze overweging niet heeft gemaakt. Ze wil de commissie meenemen omdat zij de 

reis hebben georganiseerd. Daarnaast wil zij graag het bestuur bij zich hebben 

wanneer er iets gebeurd en zij hebben ook een aanzienlijke bijdrage geleverd. De 

ALV voorzitter wil daarnaast toevoegen dat dit opgenomen is in het HR en dat hier 

dan ook geen keuze bij mevrouw Bot ligt. 

Mevrouw Reuters vraagt of er acquisitie is gevoerd op de reizen. Mevrouw Bot 

antwoordt dat er bij Polen een prébuitenland diner is georganiseerd waarop 

acquisitie is gevoerd en dat zij dit ook bij de Lange Reis van plan is. Daarnaast heeft 

zij bij de Lange Reis de subsidie van CASSA binnen. Mevrouw Reuters wil daarnaast 

een tip meegeven over de telefoonkosten om dit van te voren goed te regelen. 

Daarnaast wil zij mevrouw Bot complimenteren met hoe zij het doet. 
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De heer Bronstring vraagt zich af of het werkelijk in het HR staat dat het bestuur en 

de commissie altijd een plek hebben op de deelnemerslijst. De ALV voorzitter geeft 

aan dat dit een amendement was die is ingediend op een HR wijziging van vorig jaar 

over de inschrijvingsmethode. De heer Bronstring vindt het raar dat mensen die zich 

ook maar enigszins hebben ingezet voor de reis, een voorkeurspositie krijgen op de 

rest van de leden. Het bestuur wil hier verder niet op reageren aangezien het is 

vastgelegd in het HR. 

De heer De Meer wil de heer Kortman wijzen op de tegenstrijdigheid van 

argumenteren van zijn kant, dat hij een activiteit van 550 euro voor 15 leden niet 

goed vindt en het beperken van de inschrijving van leden door het uitdelen van 

voorkeursposities wel goed vindt.  

De heer Veenboer vraagt over de Brusselexcursie hoe de andere verenigingen die dit 

jaar niet meegingen gereageerd op het feit dat alleen Macchiavelli en SPIL samen 

gingen en hoeveel deelnemers er vanuit de SPIL mee waren. Mevrouw Bot 

antwoordt dat er rond de twaalf deelnemers mee waren, maar dat niet het gehele 

bestuur mee was. De reactie van de andere verenigingen weet zij niet, Macchiavalli 

heeft de communicatie met hen op zich genomen. Mevrouw Van der Helm heeft er 

binnen de PvP ook niks over gehoord. Het zal waarschijnlijk komende jaren een een-

tweetje blijven tussen Machiavelli en de SPIL. De heer Veenboer vraagt of er een 

verklaring is voor het lage animo. Mevrouw Bot antwoordt dat het zou kunnen 

doordat de promotie vrij laat was omdat de data kort van te voren bekend werden. 

Daarnaast vond het plaats twee weken voor de tweede tentamenweek in december, 

wat eventueel ook mensen afgeschrikt zou kunnen hebben.  

De heer Esmer vraagt door welke twee hoogleraren de brieven zijn gecontroleerd, 

wie dé voorzitter van de SPIL is en of zij de verbeterpunten ook mee zou willen geven 

aan de ALV en waarom er dan geen motiewijziging is ingediend. Mevrouw Bot 

antwoordt dat de wetenschappelijke medewerkers van het instituut de heer Vossen 

en de heer Vollaard waren, dat met de voorzitter de heer Veenboer wordt bedoeld 

en dat het bij verbeteringen gaat om kleine praktische zaken die niet in het HR staan 

en daar niet in hoeven.  

Nu zal punt 8, commissaris onderwijs en faciliteiten worden behandeld. De heer 

Kortman vraagt waarom mevrouw Bot geen ondertitel had en mevrouw De la Haye 

wel. Daarnaast zegt hij dat wanneer het bestuur op zoek is naar een andere 

leverancier, zij een contractueel probleem aangaan. Mevrouw Bot zegt dat zij 

vergeten is een ondertitel onder haar titel te plaatsen en dit tijdens de Wissel ALV 

goed zal maken door twee ondertitels boven haar stuk te plaatsen. De heer Beckers 

geeft antwoordt op de tweede vraag. Hij meldt dat het contract volgens hem afloopt 

na deze boekverkoop. De heer Esmer deelt mede dat dit niet mogelijk is, omdat het 

contract voor zes jaar was afgesloten en tot en met 2016 moet lopen. De heer 
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Beckers antwoordt dat hij gekeken heeft en er volgens hem 2013 staat. De heer 

Kortman voegt toe dat het gaat om een exclusief contract, wat wil zeggen dat je 

tijdens het contract niet opzoek mag gaan naar een nieuwe leverancier. De heer 

Beckers zal nog goed gaan controleren wat er op het contract staat. Hij is in de 

veronderstelling dat het contract in 2013 afloopt op zoek gegaan naar een nieuwe 

leverancier.  

Mevrouw Koopman vindt het een goed initiatief om voor masterstudenten boeken 

te kunnen leveren. Hoe ziet de commissaris onderwijs en faciliteiten het voor zich 

om binnen een korte tijd dit wel tot een succes te maken. Mevrouw De la Haye 

antwoordt dat de EJW commissie dit actief zal gaan promoten. Ook is met de brief 

voor het EJW een brief meegestuurd voor het SPIL-coach systeem. Daarnaast is er 

veel contact met de POP-corner en de commissie brainstormt ook mee. Mevrouw 

Koopman vraagt of mevrouw De la Haye genoeg medewerking krijgt van het 

instituut. Mevrouw De la Haye zegt dat dit tegenvalt. Ze zal wel gaan proberen zich 

in te zetten dit wel te krijgen.  

De heer Esmer vraagt waarom er is besloten de naam van SPIL-buddy te veranderen 

in SPIL-coach. Daarnaast vraagt hij of mevrouw De la Haye ervan op de hoogte is dat 

de bijlesdocenten andere dingen vertellen dan wat er tijdens de colleges verteld 

wordt. Hoe wordt er gekeken naar de kwaliteit van de bijlesdocenten. Mevrouw De 

la Haye legt uit dat de nieuwe naam beter bij het concept past, het klinkt 

professioneler. Het probleem dat de heer Esmer aankaart is haar niet bekend. Zij 

heeft wel gezegd dat mochten er problemen zijn, dat men dan naar haar toe moeten 

komen. Toch heeft zij nog niet van dit probleem gehoord. Daarnaast zegt zij dat het 

lastig is voor haar om kwaliteitseisen te stellen, er waren eerst ook al problemen met 

het aantal docenten. Hoge cijfers van docenten geven natuurlijk ook geen garantie 

voor een goede docent. De heer Esmer stelt voor samenwerking te zoeken met het 

instituut. Mevrouw De la Haye zegt dat zij niet weet of dit mogelijk is, maar zal het 

meegeven aan haar opvolger, omdat alle bijlessen momenteel al lopen. 

De heer Pots wil hier inhakend op zeggen dat het lastig is om bijlesdocenten te 

vinden doordat er nieuwe lectuur is. De heer Esmer zegt hierop dat statistiek, 

statistiek is. Mevrouw De la Haye is het met hem eens. De heer De Meer vraagt in 

hoeverre de docenten op de hoogte zijn van het feit dat er bijlessen worden 

aangeboden door de SPIL. Mevrouw De la Haye antwoordt dat zij de docenten mailt 

voordat de cursus begint en ook met de vraag of zij suggesties hebben.  

De heer De Meer ziet dat er een nieuwe locatie is gevonden voor het EJW. Het 

programma hiervoor staat de laatste jaren altijd vast, zijn er dit jaar veranderingen in 

getroffen omdat er een nieuwe locatie is gevonden in een omgeving waar weinig te 

doen is. De EJW voorzitter de heer Van Rooijen ligt het programma toe van het EJW, 
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wat niet veel zal verschillen van voorgaande programma’s. Alleen zal bijvoorbeeld de 

sportdag plaatsvinden op grasvelden in plaats van op het strand.  

De heer Veenboer vraagt of er een streefaantal deelnemers is. Mevrouw De la Haye 

zegt dat het maximum op 80 deelnemers zal liggen en zij denkt dit makkelijk aan te 

kunnen met zowel de commissie, het KB en het bestuur. De heer Veenboer vraagt 

wat er zal gebeuren wanneer er meer vraag is dan aanbod. Mevrouw De la Haye zegt 

dat dit net als andere jaren zal zijn, wie het eerst komt, wie het eerst maalt.  

De heer Bronstring zou graag een reflectie willen van mevrouw De la Haye over het 

buddysysteem afgelopen jaar en de heer Esmer vraagt zich af of de faculteit er al 

meer bij betrokken is. Mevrouw De la Haye geeft aan dat zij contact aan het zoeken 

is met het instituutsbestuur. Zij vindt het principe heel goed, vanwaar zij ook verder 

gaat met de SPIL-coach. Het grootste probleem is volgens haar dat het te laat op 

gang kwam en dat het te onbekend was bij eerstejaars. Dit probleem wil zij nu gaan 

aanpakken doordat zij hierover een brief heeft toegevoegd bij de uitnodigingen van 

het EJW.  Daarnaast wil zij voor het eerste college een mogelijkheid plannen om al 

contact te leggen met een SPIL-coach. 

Mevrouw Koopmans vraagt wanneer mevrouw De la Haye denkt te beginnen met 

het werven van coaches. Mevrouw De la Haye geeft aan hier over ongeveer een 

maand mee te gaan beginnen. Zij wil eerst een duidelijk plan hebben. Mevrouw 

Koopman vraagt zich af of er wel genoeg coaches zullen zijn, zeker als er twee 

coaches op één groep gezet gaan worden. Mevrouw De la Haye verwacht geen 

problemen tegen te komen.  

De heer Esmer zegt dat op de beleids ALV gesproken is over een wetswijziging bij de 

boekverkoop. Hij vraagt of deze wijziging is doorgekomen en wat voor invloed dit 

heeft gehad op de boekverkoop. Mevrouw De la Haye zegt dat deze wet inderdaad is 

veranderd. Na een rechtszaak zijn er symbolische boetes uitgedeeld van één euro. 

Op aanraden van de StudyStore zullen er nu aanpassingen worden gedaan. 

Aangezien dit gesprek pas deze ochtend heeft plaatsgevonden, heeft mevrouw De la 

Haye nog geen concrete oplossingen.  

De heer Esmer vraagt of mevrouw De la Haye denkt dat dit ingrijpende gevolgen 

heeft op de boekverkoop. Mevrouw De la Haye zegt dat mensen waarschijnlijk nu 

boeken moeten bestellen, willen ze korting krijgen. Dus er morgen geen boeken 

meer met korting worden verkocht als men niet besteld heeft. Het zou geen 

probleem moeten zijn, iedereen moet gaan bestellen. De heer Esmer vraagt wat het 

minimum termijn is waarbinnen besteld moet worden. Mevrouw De la Haye zegt dat 

het erom gaat dat er minimaal twee mensen een bestelling moeten doen. Het maakt 

niet uit binnen welk termijn, alleen moet zij toestemming krijgen van de StudyStore 

om die boeken te verkopen. De heer Esmer weet dat een groot deel van de 
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studenten geen boeken bestellen, hij vraagt hoe het bestuur denkt dat deze wet 

invloed zal hebben op de inkomsten van de SPIL. Mevrouw De la Haye zegt dat het in 

principe niet zoveel uitmaakt voor ons, mensen halen ook vaak om het gemak hun 

boeken bij de SPIL. 

De heer Pots stelt voor van te voren boeken te bestellen namens de SPIL en deze dan 

met korting te verkopen. De heer Esmer voegt hieraan toe: oftewel, fraude plegen. 

Het lijkt mevrouw De la Haye niet zo’n goed plan.  

De heer De Meer vraagt hoe het zal verlopen met de boekverkoop van de eerstejaars 

in het eerste blok. Mevrouw De la Haye legt wederom uit dat zij dit vanochtend pas 

gehoord heeft, dus nog niet concrete oplossingen heeft bedacht. Maar in de brief bij 

de uitnodiging van het EJW staat goed uitgelegd hoe ze boeken moeten bestellen. 

Lid worden kan overigens ook via de site. 

Hierna zal het punt commissaris Debat en ICT behandeld worden. De heer Kortman 

stelt een aantal vragen op een rij over de site, waardoor tevens enige hilariteit 

ontstaat. De heer Derikx antwoordt dat hij zijn commissie ICT ernaar gevraagd heeft 

en dat die alles gecontroleerd heeft en zei dat het veilig was. De ALV voorzitter wijst 

de ALV er vervolgens op dat de vragen inhoudelijk dienen te zijn en dienen te gaan 

over het tussentijds verslag. De heer Esmer zou toch graag nog op dit onderwerp 

door willen gaan. Hij leest op hoe momenteel wachtwoorden worden opgeslagen. 

Hij zegt dat dit systeem inmiddels ouderwets is. Het is niet moeilijk om deze 

wachtwoorden te achterhalen en aangezien volgens de heer Esmer veel mensen 

hetzelfde wachtwoord voor zaken gebruiken, is dit een onveilig systeem. Hij vraagt 

de heer Derikx waarom dit systeem nog steeds gebruikt wordt. De heer Derikx 

antwoordt dat de site tot zoverre technisch mogelijk optimaal wordt beveiligd. 

Wanneer de beveiliging verhoogd zou moeten worden, dient een nieuwe 

verenigingswebsite gecreëerd te worden. Tevens is het de eigen 

verantwoordelijkheid van leden welk wachtwoord zij instellen en als zij deze ook op 

andere plaatsen als wachtwoord gebruiken.  

De heer Kortman vraagt hierna over Debat of het misschien mogelijk is dat er een 

groter lettertype gebruikt kan worden. De heer Derikx zal kijken wat hij kan doen. 

Het liefst wil de heer Kortman een versie in braille. De heer Esmer voegt hieraan toe 

dat het lettertype bij elk artikel ook niet even groot is. De heer Derikx zegt dat dit 

komt doordat er vanuit twee verschillende bestanden was gewerkt en dat die twee 

verschillende lettergroottes veroorzaakt was door het samenvoegen van die twee 

bestanden. 

De heer Veenboer wil hulde uitroepen voor het ontwikkelen van een SPIL-app. Hij 

vraagt zich af wat de kosten zijn die hieraan verbonden zijn. Hij wordt doorverwezen 

naar de begroting. Daarnaast vraagt de heer Veenboer waarom op de site het kopje 
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SPIL-united niet meer werkt. De heer Derikx antwoordt dat er waarschijnlijk bij het 

beheer van de site een instelling is veranderd, waardoor het kopje SPIL-united niet 

meer zichtbaar is. Dit zal zo snel mogelijk hersteld worden. 

Mevrouw Daling complimenteert de heer Derikx met hoe het Debat eruit ziet. 

Daarnaast vindt zij de komst van de SPIL-app een goed idee. Zij wil ook nog 

toevoegen dat de leverancier van de site ook Jumla is.  

Nu zal de herziende jaarplanning behandeld worden. De heer Kortman vraagt de 

heer Nederkoorn wat het verschil is tussen het Leids Debat en het Leids 

Onderwijsdebat. De heer NEderkoorn legt uit dat het Leids debat gaat over de 

verkiezingen, die er dit jaar niet zijn en daarom niet doorgaat en het onderwijsdebat 

over onderwijs, wat wel ieder jaar relevant is. De heer Veenboer vraagt waar de 

letters SLOT voor staan in SLOT-akkoord. Mevrouw Westra antwoordt dat zij dit 

overgenomen heeft van voorgangers en dat zij eerlijk gezegd geen idee heeft waar 

het voor staat.  

De heer Bronstring vraagt het bestuur waar een jaarplanning voor bedoelt in. 

Mevrouw Van der Helm antwoordt dat zij de traditie hoog in het vaandel heeft 

staan. De heer Bronstring legt uit dat hij bedoelt dat het handig is om de voormalige 

jaarplanning en de herziende jaarplanning naast elkaar te leggen, zodat er gezien kan 

worden hoeveel plannen daadwerkelijk gerealiseerd zijn.  

Na de schorsing wordt het financieel tussentijds verslag behandeld. De heer Beckers 

deelt van te voren mede dat hij vergeten is de realisatie van de Korte Reis in dit 

verslag op te nemen. Hij belooft dit toe te voegen aan het eindverslag van de Lange 

Reis tijdens de Wissel-ALV.  

De heer Esmer deelt allereerst mede dat al in de Beleids-ALV is gezegd dat de 

faculteitsbijdrage er niet meer is. Wederom staat deze wel in het financieel verslag 

vermeld. De heer Beckers belooft deze weg te halen. Ten tweede ziet de heer Esmer 

dat er is her begroot. Er is wel per post weergegeven wat er is her begroot, maar per 

subpost moet er naar gegist worden. Of de heer Beckers per subpost kan vertellen 

wat er is her begroot. De penningmeester zal per punt dat behandeld wordt, 

aangeven wat er per subpost is her begroot.  

Mevrouw Reuters vraagt over de CASSA-bijdrage van de Lange Reis, of deze niet bij 

de inkomsten hoort te staan. De heer Beckers antwoordt dat hij deze bij de Lange 

Reis heeft geplaatst. Mevrouw Reuters vraagt of het bestuur ervan op de hoogte is 

dat de bijdrage van CASSA gehalveerd zal worden. Mevrouw Bot antwoordt dat haar 

1300 euro is beloofd en dat zij niks weet van een halvering. Waarschijnlijk zal deze 

nieuwe regeling vanaf volgend jaar ingaan.  
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De heer Esmer ziet dat er voor de programmaposten op dit moment nog niks is 

uitgegeven, maar er is ook niks voor begroot dus wat dat betreft is dat logisch. Hij 

vraagt hoeveel geld er in de programmaposten is gevloeid en wat de 

penningmeester van plan is daarmee te gaan doen. De heer Beckers zegt dat er geen 

geld  in de programmaposten is gevloeid. De heer Esmer vraagt ter bevestiging dat 

de penningmeester bedoeld dat er geen onverwachte extra inkomsten zijn 

gerealiseerd. De heer Beckers bevestigt dit. De heer Esmer vraagt hoeveel 

onverwachte advertenties de heer Beckers dan heeft geplaatst. De heer Beckers 

heeft een verwachting geschept hierover maar nog niet aan voldaan.  

De heer Bronstring ziet bij de realisatie staan dat de heer Beckers wat acquisitie 

betreft 3500 euro heeft binnengehaald. De heer Beckers zegt dat deze realisatie is 

gebaseerd op een verwachting. Bij de balans staat wat er van Selexyz is gefactureerd. 

Hier komt nog geld bij dat reeds nog niet is gerealiseerd.  

De heer Kortman vertelt dat hij zich kan herinneren dat de acquisitie in bepaalde 

jaren rond de 16.000 euro per jaar bedroeg. Hij vraagt de heer Beckers in hoeverre 

hij het als een verplichting ziet om acquisitie binnen te gaan halen en wat hij ervan 

vindt om een aparte commissaris acquisitie aan te stellen. De heer Beckers zegt dat 

indien hij de noodzaak ziet, graag een extra commissaris acquisitie in zou stellen, 

zeker omdat hij de combinatie penningmeester en acquisitie als zeer onprettig heeft 

beschouwd. De heer Kortman vraagt of het bestuur bereid is serieus onderzoek te 

doen naar het instellen van een aparte commissaris acquisitie in het 32 bestuur. 

Mevrouw Van der Helm zegt dat zij hier moeilijk ja of nee op kan zeggen. Zij ziet dit 

inderdaad als een goede mogelijkheid voor een bestuurslid, maar zij kan van te 

voren hier geen toezeggingen gaan doen in de ALV.  

De heer Kortman vraagt of zij dan niet ziet dat het resultaat dat de commissaris nu 

behaald, hoewel hij er wel vertrouwen in heeft dat de penningmeester zijn best 

doet, heel slecht in verhouding staat met wat een aparte commissaris zou kunnen 

binnenhalen. Mevrouw Van der Helm zegt dat het bestuur graag de functie 

penningmeester en commissaris acquisitie wil splitsen. Er kunnen dan bijvoorbeeld 

andere combinaties gemaakt kunnen worden met acquisitie.  

De heer Veenboer vraagt of er bij de sollicitaties algemeen zal worden gesolliciteerd 

of dat er oproep zal worden gedaan per functie. Mevrouw Van der Helm legt uit dat 

er eerst een algemene oproep zal worden gedaan tot solliciteren. Daarna zullen 

mensen op onderdelen van functies voorkeuren aangeven, zoals faciliteiten en 

binnenland. Na de sollicitaties zullen er combinaties gemaakt worden.  

De heer Stam ziet een inconsistentie in het gebruik van het Amerikaanse systeem en 

het Nederlandse systeem van komma’s en punten tussen getallen. De heer Beckers 
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zegt dat dit komt door het kopiëren van Excel, wat hij doet om typefouten te 

voorkomen.  

De heer Beckers ligt eerst toe welke posten hij her begroot heeft. De heer Kortman 

herhaalt het punt dat de heer Esmer eerder maakte, namelijk dat de heer Beckers in 

het vervolg de programmaposten her begroting wel moet noteren. De heer 

Bronstring ziet de Van den Bergh Bachelor Scriptie Prijs staan, hij vroeg zich af of er 

al stappen ondernomen zijn voor het uitreiken van de prijs komend jaar. Mevrouw 

Van der Helm zegt dat zij zich hier nog niet mee bezig heeft gehouden. De heer 

Kortman ziet dat de heer Beckers goed aan het her begroten is. Daarnaast 

constateert hij dat er sprake was van een moeilijke realisatie van de almanak. Dan 

vraagt hij zich af of het wel verstandig is om zoveel geld uit te geven aan iets met een 

beperkte oplage en beperkte realisatie. Hij vraagt zich af waarom dit niet gewijzigd is 

aangezien de ervaring van afgelopen jaar dit zou goedkeuren. De heer Beckers 

antwoordt dat juist door de ervaring van afgelopen jaren het bestuur besloten heeft 

om in plaats van het zonde van het geld te laten blijven zijn, de almanak in eer te 

gaan herstellen. Daarvoor is iets meer geld nodig dan andere jaren, maar hierdoor 

zal er geen geld meer worden weg gegooit als het ware. Tevens is de vordering van 

de almanak dermate ver dat dit bedrag niet veranderd diende te worden.  

De heer De Meer vraagt war de 3,20 bij bestuur interesse aan is uitgegeven. De heer 

Beckers antwoordt dat dit geld is uitgegeven aan een mooie poster die hangt in het 

SPIL-hok.  

De heer Veenboer leest nergens iets over de Actieve Ledendag, die wel is in begroot. 

Zou het bestuur kunnen vertellen wanneer dit is en wat er zal gaan gebeuren? 

Mevrouw Van der Helm antwoordt dat deze dit jaar plaats zal vinden op 1 mei vanaf 

3 uur ’s middags. Er zal eerst een middagactiviteit zijn in een spelvorm. Daarna zullen 

we met z’n allen gaan eten en daarna is er nog een avondprogramma. De activiteiten 

zijn nu nog geheim. De heer Esmer vraag of het College der ALV voorzitters ook zal 

worden uitgenodigd. Mevrouw Van der Helm antwoordt hier bevestigend op.  

De heer De Meer zegt dat hij het een hele onverstandige keus vindt om de post 

Binnenland te her begroten. De heer Beckers ontdekt een fout en biedt zijn excuses 

aan. De algemene uitgaven van faciliteiten zijn juist verhoogd. Hij heeft hierbij geld 

weggehaald bij  Binnenland omdat er activiteiten onder Faciliteiten zijn gevallen die 

anders onder Binnenland zouden vallen, zoals een aantal bezoeken. De heer De 

Meer vraagt zich alsnog af of er met deze begroting wel genoeg geld zal zijn voor nog 

een aantal activiteiten, zeker met nog een aantal activiteiten in het vooruitzicht 

waarbij veel geld zal worden uitgegeven en ook nog een SLOT-akkoord. De heer 

Beckers denkt dat dit wel goed komt en benadrukt dat het SLOT-akkoord valt onder 

almanakpresentatie bij de Secretaris. De activiteiten die nu nog op de planning staan 

kunnen makkelijk gefinancierd worden.  
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De heer Veenboer vraagt of de heer Beckers kan specificeren waar het geld naartoe 

zal gaan. De heer Beckers legt uit dat het onderwijsdebat door de universiteit 

gefaciliteerd zal worden en dus geen geld zal gaan kosten. Daarnaast zal er 500 euro 

voor het symposium worden vastgesteld en de rest van het geld is voor overige 

activiteiten.  

Mevrouw Daling heeft een vraag over ICT. Vorig jaar werd niks gedaan met 

KiesLeiden.nl. Is er al besloten wat er mee zal gebeuren. Mevrouw Van der Helm legt 

uit dat het bestuur erover aan het nadenken is, maar dat er nog geen plan over is 

opgesteld. Het bedrag is namelijk al betaald voor dit jaar, voordat wij er iets aan 

hebben kunnen doen. Maar voor volgend jaar zullen we er nog naar gaan kijken. De 

heer Stam vraagt wat KiesLeiden.nl is. Mevrouw Van der Helm legt uit dat het een 

site is voor universitaire verkiezingen, waar onder andere informatie over de 

verkiezingen staat en over de partijen. Mevrouw Daling zou er mee stoppen vanaf 

volgend jaar, mevrouw Van der Helm neemt haar suggestie mee.  

De heer De Meer vraagt zich af wat er met investeringen wordt bedoeld. De heer 

Beckers zegt dat het enige wat daar mee is gekocht een USB schakelaar is waardoor 

alle computers vanaf nu aan de printer verbonden zijn. De heer De Meer vraagt 

waarom de heer Beckers dit niet gewoon onder kantoorartikelen of onder bestuurs 

onvoorzien heeft geplaatst. De heer Beckers vond dit netter omdat dit een blijvende 

investering is die niet verbruikt zal worden.  

De heer Esmer vraagt wie de SPIL-app maakt. De heer Beckers antwoordt SUN, een 

bedrijf die gespecialiseerd is in het maken van apps voor verenigingen. De heer 

Esmer vraagt wat daarmee gedaan kan worden. Hierop verwijst de ALV voorzitter 

naar het Tussentijds Verslag van de commissaris Debat en ICT.  

De heer Veenboer vraagt wat het bedrag bij IAPSS inhoudt. De heer Beckers vertelt 

dat dit de deelnemersbijdragen zijn en dat de reiskosten zijn gedekt. De heer 

Veenboer zegt dat IAPSS op dit moment geen penningmeester heeft en vraagt hoe 

de SPIL dan met een gerust hart geld overmaakt naar deze vereniging. De heer 

Beckers antwoordt dat hij hier niet een goed gevoel bij heeft maar dat de SPIL hier 

nou eenmaal lid van is en hij het dus wel moet overdragen. 

De heer Esmer vraagt over de balans waarom er nu weer Selexyz staat in plaats van 

StudyStore. Want de SPIL heef geen contact met Selexyz. De heer Beckers biedt 

hiervoor zijn excuses aan en deelt mede dat hij op de facturen wel de juiste 

gegevens heeft staan.  

9. Rapport der Kascommissie 

De heer Kortman vraagt wat het oordeel van de penningmeester is over dit verslag. 

De heer Beckers zegt dat hij het er mee eens is dat er enkele fouten zijn door het 
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beginnen met het programma SnelStart. Daarnaast is hij blij dat de KasCommissie 

heeft geconstateerd dat er geen fouten zijn gemaakt in de administratie van de 

penningmeester, die er volgens hem zelf ook niet gemaakt zijn. Hun aanbevelingen 

wat betreft het nieuwe declaratiesysteem heeft de heer Beckers al aangenomen en 

het nieuwe formulier is al gemaakt. Daarnaast is hij ook al achter BMC gegaan. De 

heer Kortman vraagt of de heer en mevrouw De Bok/De Beer nog steeds op het 

formulier staan. De heer Beckers antwoordt dat deze er zeker nog opstaan.  

De heer Esmer zegt dat het rapport een paar dagen terug is geschreven. Met 

betrekking tot BMC, heeft de heer Beckers al een oplossing bedacht? De heer 

Beckers antwoordt dat hij deze ochtend al contact heeft gehad met de DAS, waarbij 

een No Cure No Pay afspraak is gemaakt. Daarnaast heeft hij van de heer Kortman 

begrepen dat er nog nevenmogelijkheden bestaan.  

10. Decharges en Installaties 

Er zijn geen decharges en installaties. 

11. W.v.t.t.k. 

Er zijn geen opmerkingen tijdens de W.V.T.T.K. 

12. Rondvraag 

De heer Bronstring vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij het bestuur veel succes wenst met het 

realiseren van de resterende plannen het komende halfjaar.  

De heer Kortman vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat Laat geen vrezen maar koelbloedigheid, bepaal 

de maat van uw beleid.  

Mevrouw Koopmans vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat ook zij het bestuur veel succes wenst het 

komende halfjaar met de realisatie.  

Mevrouw Reuters vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij Mevrouw Bot veel succes en vooral veel 

plezier wil wensen op de Lange Reis.  

De heer Esmer vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat hij denkt dat het bestuur deze avond flink het vuur aan 

de schenen is gezet en dat hij vindt dat zij daar goed mee om zijn gegaan.  

 De heer De Meer vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij zich deze avond zeer geërgerd heeft aan de 
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groep rechts achterin de zaal en hoopt dat zij zich de volgende ALV beter in bedwang 

kunnen houden. Daarnaast wenst hij het bestuur succes met de realisatie van de 

plannen. 

Mevrouw Daling vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat de zin die steeds voorafgaat aan de rondvraag 

grammaticaal niet in orde is en dat dit dus niet kan en niet mag, ten tweede dat zij 

blij is dat deze avond de stemcommissie niet in actie heeft hoeven komen, dat zij 

heel blij is dat deze avond op zijn eind loopt en dat zij het bestuur vooral nog veel 

plezier wenst met de komende helft van het jaar.  

De heer Pots vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat hij de samenwerking met de Commissaris Faciliteiten en 

Onderwijs als zeer prettig heeft ervaren.  

De heer De Bruin vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij het bestuur de rest van het jaar nog veel 

succes wenst.  

Mevrouw Wieldraaijer vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij blij is dat deze ALV eindelijk voorbij is en dat 

zij het bestuur nog veel succes wenst het komende halfjaar.  

De heer Derikx vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat hij het bijwonen van ALV’s langzamerhand als een hobby 

gaat zien.  

Mevrouw De la Haye vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij zeker weet dat het bestuur het komende 

halfjaar nog veel plezier gaat hebben.  

Mevrouw Bot vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat zij heel blij is dat alles is ingestemd, heel veel zin heeft in 

Israël en dat zij heel nodig naar het toilet moet. 

De heer Nederkoorn vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij de ALV voorzitter graag wil bedanken voor 

het in bedwang houden van minstens 25 man, hij wil de ALV bedanken voor het 

vertrouwen van de ALV, hij wil er graag aan toevoegen dat het zijn rondvraag is en 

niet die van de heer Kortman en wil hij het bestuur melden dta hij er nog heel veel 

zin in heeft 

De heer Beckers vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het bestuur 

ervan op de hoogte zijn dat hij hernieuwde energie heeft om extra acquisitie binnen 

te gaan halen  
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Mevrouw Van der Helm vraagt of het College der ALV-Voorzitters, de ALV en het 

bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij erg blij is met het einde van de ALV en erg 

veel zin heeft in de rest van het jaar en dat zij de ALV wil bedanken voor alles en dat 

zij lichtelijk plaatsvervangende schaamte heeft voor het groepje rechts achterin en 

tenslotte dat mevrouw Westra haar favoriete bestuursgenoot is. 

13. Decharge der Stemcommissie 

Mevrouw Daling en de heer Pots worden onder dank gedechargeerd uit de 

stemcommissie.  

14. Sluiting 
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Eindverslag SPIL-bestuur 2011-2012, ‘SPILectric’ 

1. ALGEMEEN 

“The price of greatness is responsibility” - Winston Churchill 

1.1 Moderniseren 

SPILectric heeft zich dit jaar ten doel gesteld om de vereniging meer en meer te 

moderniseren. De grootste stap die hierin is gemaakt, is het wijzigen van de statuten. 

Hierdoor zijn deze meer in lijn met de werkelijkheid en is de SPIL klaar voor de 

toekomst. Ook de komst van een professioneel boekhoudprogramma en digitale 

stroomlijning van de boekverkoop hebben hier aan bijgedragen. Bovendien is er dit 

jaar qua promotie meer ingezet op sociale media en is er zelfs een SPIL-app 

ontwikkeld.  

1.2 Samenwerking 

Een tweede doel dit jaar was het beter laten samenwerken van bestuursleden en 

hun commissies. Sommige samenwerkingen zijn succesvol geweest, andere minder. 

Bij acquisitie is het dit jaar iets minder gegaan en bleek de samenwerking geen 

positieve invloed te hebben. De samenwerking tussen Commissie Binnenland en 

Commissie Debat had meer succes, door aan een grote lezing een interview te 

koppelen. Ook de Commissie Binnenland en Faciliteiten zijn naar elkaar toe gegroeid, 

voornamelijk op het gebied van activiteiten rondom carrièremogelijkheden. Zo is er 

een excursie naar de Heinekenfabriek geweest en worden stages actief op de 

website gezet. 

1.3 Integratie  

Het derde doel dat SPILectric zich had gesteld is het integreren van de twee 

studierichtingen, van internationale studenten en van alumni in de vereniging. Dit 

heeft opnieuw wisselend succes gehad. Sinds dit jaar is er een tweede 

afstudeerrichting binnen de studie, waardoor de mogelijkheid ontstond voor een 

splitsing binnen de studie en binnen de vereniging. Er zijn dit jaar echter activiteiten 

georganiseerd die voor beide studierichtingen aantrekkelijk waren en hierdoor is er 

van de gevreesde tweedeling niets terechtgekomen. Er zijn pogingen geweest om 

een activiteit te organiseren voor internationale studenten, in samenwerking met de 

andere verenigingen binnen de FSW. Hier bleek echter geen animo voor te zijn, dus 

we raden het af om hier nog eens stappen toe te zetten. Wat betreft alumni hebben 

we grote stappen gemaakt, maar het doel niet helemaal bereikt. Er is hard gewerkt 

om een alumniactiviteit te organiseren, maar hier waren helaas te weinig 

aanmeldingen voor. Wel zijn de banden met het LAP aangehaald en kregen wij veel 

positieve reacties op het initiatief. 
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2. VOORZITTER 

You don’t get everything you want. A dictatorship would be a lot easier.  -George W. 

Bush 

2.1 Algemeen 

De voornaamste taak van de voorzitter is het begeleiden en ondersteunen van het 

bestuur. Door regelmatige vergaderingen en evaluaties is deze taak dit jaar zeker 

volbracht. Overige taken worden hieronder omschrijven. 

2.2 Samenwerking 

De Voorzitter is ook degene die de SPIL vertegenwoordigt in verschillende 

samenwerkingsverbanden en overlegorganen. Dit jaar is een groot gedeelte van het 

beleid omtrent deze samenwerkingen doorgezet. Ten opzichte van het VerO en het 

StOP is er niets veranderd. Deze overlegorganen blijken nog steeds waardevol om 

informatie uit te wisselen en universitaire zaken te coördineren.  

Wat IAPSS betreft zijn er veel veranderingen opgetreden afgelopen jaar. Ten eerste 

zijn de statuten gewijzigd, waardoor het niet langer noodzakelijk is voor de 

bestuursleden om zich te vestigen in Ljubliana. Hierdoor is het bestuur voor het eerst 

in jaren compleet en is er een grote Nederlandse afvaardiging binnen het bestuur. 

Ook is er officieel besloten om de vereniging naar Nederland te halen, het kantoor 

komt dan in Nijmegen te staan. Op dit moment is er een commissie aan het werk om 

dit te organiseren. Er wordt op het moment veel gedaan om de vereniging te 

vernieuwen en alle zaken op orde te krijgen, maar er is nog veel werk te doen. Wij 

hopen dat de SPIL ook komend jaar weer een voortrekkersrol op zich neemt binnen 

de IAPSS. 

Tevens is er dit jaar getracht het PvP te vernieuwen. Er zijn vergevorderde plannen 

om de vereniging statutair vast te leggen. Op deze manier verandert het PvP van een 

overlegorgaan, wat vooral handig is voor de besturen, naar een vereniging met 

voordelen voor haar leden. SPILectric hoopt dat de SPIL zich bij dit initiatief kan 

aansluiten. 

2.3 Alumni 

Dit jaar is er hard gewerkt om een hernieuwde band te krijgen met onze alumni. Dit 

biedt niet alleen meer perspectief voor de carrière van onze leden, maar levert ook 

acquisitiemogelijkheden op. Er is opnieuw contact gezocht met het LAP en via hen 

hebben we alle actieve alumni benaderd. We hebben getracht om een speeddate te 

organiseren tussen studenten en alumni. Hier kwamen vele positieve reacties op, 

maar vooral veel afmeldingen. Het animo onder onze studentleden bleek ook erg 

laag, dus helaas is de activiteit afgezegd. 
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2.4 Overig  

De Voorzitter heeft dit jaar nog enkele andere kleine taken op zich genomen. De 

voorbereidingen voor de Joop van den Berg Bachelorscriptieprijs lopen goed, de 

nominaties zijn bekend en de jury is bezig om de winnaar te selecteren. Ook de 

Actieve Ledendag is voorspoedig verlopen. Helaas hebben we Kiesleiden.nl moeten 

overdragen aan de Universiteitsraad, vanwege gebrek aan tijd en animo.  

3. SECRETARIS 

‘Love is a better teacher than duty’. – Albert Einstein 

 

3.1 Statuten 

Een van de doelstellingen van dit jaar, het veranderen van de statuten, is inmiddels 

gerealiseerd. Nadat verspreid over twee ALV’s de statuutwijzigingen waren 

goedgekeurd, heeft de notaris ernaar gekeken, er een akte van opgesteld en nadat 

deze ondertekend was, zijn de statuten als geldig voor de vereniging in werking 

getreden. 

 

3.2 Alumni 

 

Dit jaar heeft de secretaris samen met de voorzitter gekeken in hoeverre het 

mogelijk was om het alumnibeleid uit te breiden. Na een vergadering te hebben 

bijgewoond van het LAP-bestuur, is er getracht een activiteit voor alumni en leden 

neer te zetten, waarbij er mogelijkheid was voor beide kanten om elkaar te spreken 

onder het genot van een hapje en een drankje. Helaas moest deze activiteit afgezegd 

worden, aangezien de opkomst te laag zou zijn. 

 

Wel is er dit jaar samen met het LAP en het instituut een samenwerkingsverband 

afgesproken. Hiermee zullen in het vervolg activiteiten worden georganiseerd, wat 

voor alle drie de partijen een positief gegeven is. We hopen dat de SPIL op deze 

manier meer met alumni kunnen gaan doen.  

 

3.3  Commissaris Almanak 

‘Gelukkig hebben we de foto’s nog.’ 

 

Het streven van de secretaris was dit jaar om een de almanak nieuw leven in te 

blazen. Hoe krijg je de almanak populairder onder de leden? Allereerst is er voor 

gezorgd dat de almanak dit jaar zowel in kleur wordt uitgebracht, als een harde kaft 

heeft. Daarnaast is ervoor gezorgd dat de commissie meer inbreng heeft gehad dan 

voorgaande jaren. Het is aan de opvolger om de samenwerking met de commissie 

nog verder uit te breiden.  

 

Er is gekozen voor een breed thema. Aangezien het in deze voor politici drukke tijden 

lastig is bijdragen van politiek Nederland te krijgen, is gezocht naar een ander soort 

bijdragen. Zo zijn er bijdragen van onder andere politiek cartoonisten. Ook van veel 

zusterverenigingen, Leidse verenigingen en oud-besturen zijn bijdragen verzameld. 
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Er is gekozen om de overzichten met activiteiten en politieke gebeurtenissen uit te 

breiden, aangezien de almanak in eerste instantie bedoeld is om nog eens de 

gebeurtenissen in het verenigingsjaar erop na te slaan.  

 

Op deze manier is getracht de almanak toegankelijker te maken voor de leden. Wat 

betreft de promotie is er een slotakkoord georganiseerd waar een spreker kwam die 

gespecialiseerd was het in het onderwerp, om een korte lezing te geven en 

vervolgens als eerste de almanak in ontvangst te nemen. Aangezien dit ook meteen 

de laatste activiteit van SPILectric was, werd dit afgesloten met een gezellige borrel. 

 

4. PENNINGMEESTER 

Ik ben een kakzak. - J. Beckers. 
 

De taak van een penningmeester behelst altijd het voortbestaan van de verenging, gelukkig 

mag ik u melden dat het dit jaar weer gelukt is. Het invoeren van een nieuw 

boekhoudkundig systeem is afgerond. Het doel om transparanter en sneller te kunnen 

boekhouden is volbracht, gelukkig niet alleen voor de penningmeester maar ook voor de 

kascommissie. Ik raad mijn opvolger aan om dit systeem te handhaven en de kinderziekten 

die het met zich meebrengt snel en in overleg met de Kascommissie op te lossen. Daarnaast 

brengt de groei van onze vereniging uitdagingen met zich mee op boekhoudtechnisch vlak. 

Meer leden betekent namelijk meer stornaties.  

De samenwerking met de kascommissie “de roze beurs” kan ik als prettig maar zeker ook 

constructief omschrijven. Hun advies bij het overstappen naar Snelstart was zeer waardevol. 

4.1 Commissaris Acquisitie 

De groei van de verenging heeft zoals verspeld een groei aan acquisitie inkomsten vanuit de 

boekverkoop met zich meegebracht. Daarnaast is er dit jaar incidentele acquisitie 

binnengehaald met post-mailingen en advertenties. Toch is het resultaat zeker vergeleken 

met voorgaande jaren minder. Dit komt door hoofdzakelijk door het doorschuiven van een 

boekverkoop naar het nieuwe boekjaar. Dit doorschuiven veroorzaakt een opname van het 

eigenvermogen. Een voorzichtige inschatting van de inkomsten van de eerste boekverkoop 

laat duidelijk zien dat deze inkomsten gehaald worden en het doorschuiven dus 

rechtvaardigt. Helaas werkt het maken van programmaposten met deze constructie niet.  

Ik ben zeer tevreden dat de commissaris acquisitie dit maal losgetrokken is van de 

penningmeesterstaak. Naar onze mening zal dit zorgen voor een transparanter beleid 

doordat de penningmeester zich beter kan focussen op het algehele beleid. De commissaris 

Acquisitie en PR kan zich juist committeren aan een duidelijk en groot acquisitiebeleid dat 

goed aansluit bij alle SPILmedia. Ik raad mijn opvolger aan om zich met alle middelen in te 

zetten voor de SPIL en zich niet laat krenken  

  

5. COMMISSARIS BINNENLAND 

"A wizard is never late, nor is he early, he arrives precisely when he means to." - J.R.R. 

Tolkien  
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De criteria qua kwaliteit van de activiteiten zoals de Commissaris Binnenland deze 

heeft opgesteld in zijn beleidstuk zijn naar de mening van de Commissaris bij elke 

activiteit zeker gewaarborgd. De gestelde doelen van een evenement waren dat de 

Commissaris allereerst activiteiten moest neerzetten die naast interessant, leerzaam 

en leuk, goed aan sluiten bij het curriculum van de Politieke wetenschap. Helaas is de 

doelstelling van het aantal activiteiten (15) niet bewerkstelligd, dankzij de slechte 

beginperiode, zoals besproken in de Tussentijdse Evaluatie. De reden waarom er 

door de Commissaris voor is gekozen om daarna niet te gaan compenseren heeft 

volledig te maken met de kwaliteitswaarborg van activiteiten alsmede de 

voorkoming van een zogeheten activiteiten overkill. 

 

De In de tweede helft van het jaar begon ook de samenwerking tussen de 

commissieleden en de Commissaris beter te verlopen, door één of twee 

commissieleden op een activiteit te zetten en met deze ‘subjes’ apart te vergaderen.  

 

Er waren dit jaar een aantal grote projecten waar de Commissaris zich mee bezig 

hield: 

Dit jaar heeft de SPIL wederom in het kader van de Universiteitsverkiezingen samen 

met de Universiteitsraad, de Leidse Studentenraad, de Leidsche Flesch, MLVS en Elsa 

het Leids Onderwijsdebat georganiseerd, welk plaatsvond op 9 mei 2012. Voor een 

volle zaal in het Academie Gebouw ging verschillende lijsttrekkers van de 

studentenpartijen alsmede andere aan de Universiteit gebonden studenten met 

elkaar in debat over verschillende aspecten van het onderwijs en de kwaliteit 

daarvan die wordt gegeven aan de Universiteit Leiden. 

Op 16 mei vond het eerste SPIL-Symposium plaats, waarbij er drie sprekers hun 

eigen visie gaven op de ‘toekomst van Europa’, de drie sprekers waren: dr. D.D. 

Toshkov, een assistent-professor die onderzoek doet naar de verschillende 

beleidsterreinen van de Europese Unie. dr. J.F. de Kort universitair docent 

gespecialiseerd in Internationale Economische Betrekkingen en Auke Zijlstra, 

Europarlementariër namens de Partij van de Vrijheid. Ondanks een tegenvallende 

opkomst, een inhoudelijk zeer sterk symposium. 

Op 6 september vond het Leidsch debat plaats, een debat tussen 6 kandidaat-

Kamerleden over drie interessante verkiezingsthema’s Europa, Economie en Student. 

Het debat werd georganiseerd door Minerva, Augustinus, ELSA, B.I.L. en SPIL, waarbij 

de Commissaris Binnenland voorzitter was en zijn opvolger secretaris. Waarbij zowel 

de inhoud als de opkomst zeer goed was. 

Nog één door de (nu nog) huidige Commissaris Binnenland staat er op het 

programma omdat deze spreker niet eerder kon dan 26 september. Het hoofd van 

de Nederlandse Inlichtingen en Veiligheidsdienst (de AIVD) en oud-commandant van 
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de Nederlandse Landstrijdkrachten Generaal- luitenant Rob Bertholee, zal op 26 

september een lezing geven in het Academie Gebouw. 

Activiteit Datum Deelnemers 

Joegoslavie Tribunaal 17 oktober 2011 25 

Kay van de Linde 15 februari 2012 ±30 

Krokusklasdebat 20 februari 2012 ±75 

Palestijnse Avond 7 maart 2012 ±55 

ICC 28 februari 2012 35 

Minister Schultz 28 maart 2012 15 

Peter Vandermeersch 18 april 2012 ±50 

Leids Onderwijsdebat 9 mei 2012 ±100 

Eerste Kamer 10 mei 2012 30 

Symposium Europa 16 mei 2012 ±25 

El cid faculteiten blok: Boris van der Ham 14 augustus 2012 ±120 

Leidsch Debat 6 september 2012 ±500 

AIVD- Rob Bertholee 26 september 2012  -- 

 

De Commissaris kijkt terug op een geslaagd jaar met de door hem georganiseerde 

activiteiten. 

6. COMMISSARIS BUITENLAND 

"Jóngeeeeens!" – W. Bot 

“Travel is fatal to prejudice, bigotry, and narrow-mindedness (...). Broad, wholesome, 

charitable views of men and things cannot be acquired by vegetating in one little 

corner of the earth all one's lifetime.” - Mark Twain 

 

6.1 Inschrijfsysteem 

 

Afgelopen jaar is bij de inschrijving voor de studiereizen voor het eerst gewerkt met een 

motivatiebrievensysteem. De Commissaris Buitenland is van mening dat dit systeem een 

goed werkend alternatief is voor de ‘slaapzakcultuur’ van voorheen en er zijn geen 

onverwachte problemen ontstaan bij de uitvoering van het systeem. Ook is het goed 

bevallen om de inschrijving voor de Lange Reis enkele dagen open te houden, om zo alle 

leden de kans te bieden hun brief in te leveren.  

6.2 Korte Reis 

 

De Korte Reis had dit jaar Polen als bestemming. De Commissaris Buitenland is van mening 

dat het programma in Warschau en Krakau goed aansloot bij de vooraf opgestelde criteria, 

te weten: politiek, academisch (politicologisch) en cultureel interessant en financieel 

haalbaar. In Polen is, onder andere, een bezoek gebracht aan het parlement, verscheidene 

denktanks, het ministerie van Buitenlandse Zaken, de Collegium Civitas-Universiteit en het 
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stadhuis van Krakau. Ook mocht een bezoek aan voormalig vernietigingskamp Auschwitz niet 

ontbreken tijdens de reis. De Commissaris Buitenland kijkt met een tevreden gevoel terug op 

de Korte Reis. 

 

6.3 Lange Reis 

 

Voor de Lange Reis stond dit jaar Israël en de Palestijnse gebieden op het programma. Er is 

een bezoek gebracht aan Tel Aviv, Jeruzalem, Hebron en de Dode Zee. Dit bleken de 

uitgelezen bestemming voor een politiek, academisch en cultureel interessante studiereis. Er 

is tijdens het programma getracht verschillende thema’s aan bod te laten komen, zoals de 

verscheidene religies, democratie in het Midden-Oosten, internationale betrekkingen en het 

conflict tussen Israël en Palestina. De Commissaris is van mening dat, wat betreft het 

conflict, beide kanten goed belicht zijn tijdens de afspraken en vele aspecten aan bod zijn 

gekomen. Een greep uit de afspraken omvat de Knesset, de Israeli Defense Forces, NOS-

verslaggeefster Monique van Hoogstraten, een veldbezoek via de UNRWA, het Israel 

Palestina Center for Research and Information, de Engelstalige krant Jerusalem Post, de 

Nederlandse Vertegenwoordiging in Ramallah en de ambassade in Tel Aviv, een rondleiding 

door Hebron door waarnemers aldaar en twee universiteiten.  

Wat betreft cultuur is een bezoek gebracht aan de belangrijkste bezienswaardigheden van 

Jeruzalem, zoals de Klaagmuur, de Tempelberg en de Via Dolorosa en een bezoek aan 

Masada bij de Dode Zee. 

Naar mening van de Commissaris Buitenland was de reis naar Israël en de Palestijnse 

gebieden een geslaagde SPIL-reis. 

6.4 Excursies 

 

Dit jaar is wederom de Brusselexcursie georganiseerd. Dit jaar nam Machiavelli de 

organisatie op zich en maakten alleen Machiavelli en SPIL deel uit van de delegatie die naar 

Brussel vertrok. De Commissaris kijkt terug op een geslaagd verlopen, interessant bezoek 

aan Brussel. Zij zal haar opvolgster aanbevelen om komend jaar wederom vanuit de SPIL een 

excursie te organiseren naar Brussel, in samenwerking met Machiavelli. 

De tweede Brusselexcursie is dit jaar niet georganiseerd. Door te weinig animo en 

tijdsgebrek is ervoor gekozen deze te laten vervallen. Ter vervanging is de SPIL wel op 

uitwisseling geweest met studenten uit Bremen. Helaas bleek de samenwerking met de B.I.L. 

dit jaar op buitenlands vlak te broos om een gezamenlijke excursie te organiseren voor 

Masterstudenten. Ondanks verscheidene pogingen om deze op te zetten, bleek er niet 

genoeg overeenstemming en contact om de organisatie ervan door te zetten.  

6.5 Studeren in het buitenland 

 

Nog steeds zijn op de website van de SPIL, www.spilplaats.nl, verslagen te lezen van SPIL-

leden die in het verleden in het buitenland hebben gestudeerd. Helaas bleek er dit jaar te 

weinig animo onder de in het buitenland studerende SPIL-lers om het bestand uit te breiden 

met nieuwe blogs. Wel heeft de Commissaris een bestand opgezet waarin namen en 
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contactgegevens van SPIL-leden die in het buitenland hebben gestudeerd zijn opgenomen, 

om zo eventuele toekomstige studenten met deze wens tegemoet te komen. 

7. COMMISSARIS ONDERWIJS EN FACILITEITEN 

“Sapperdeflap”- Pipo de Clown. 

 

7.1 Onderwijs 

 

Eén van de belangrijkste elementen die de SPIL haar leden biedt, de boekverkoop, 

kent nog steeds een stijgende lijn wat betreft het aantal bestellingen en inkomsten. 

Om in te spelen op deze groei is er een systeem in de website gebouwd die de 

bestellingen die leden plaatsen in de shop direct opvraagbaar maken voor de 

commissaris. Hierdoor is het niet meer nodig om deze bestellingen met de hand te 

verwerken. Het contact met de studystore verloopt erg goed en in samenwerking 

met hen zijn dit jaar dan ook enkele vernieuwingen doorgevoerd die betrekking 

hebben op de procedure van het bestellen en het terug sturen van de boeken.  

 

Om de boekverkoop extra onder de aandacht te brengen is afgelopen jaren vooral 

gebruikt gemaakt van de nieuwsbrief en berichten via facebook. Na het uitzenden 

van zo’n bericht was elke keer een piek in de bestellingen te zien. Tijdens de 

boekverkoop zijn de verschillende activiteiten van de SPIL actief onder de aandacht 

gebracht door middel van flyers, posters en de beamer. 

 

Het uitbreiden van het uittrekselbestand bleek lastiger dan verwacht, het was erg 

lastig goede kwaliteit samenvattingen binnen te krijgen. Gedurende het jaar zijn er 

verschillende samenvattingen vernieuwd of verbeterd. Maar dit is niet in de grote 

getallen gebeurd die de commissaris voor ogen had.  

 

Het buddyssysteem heeft een naamswijziging ondergaan en wordt nu SPILcoach 

genoemd. Het was er lastig voldoende SPILcoaches te krijgen en dit kan mogelijk de 

uitvoering in de weg gaan zitten dit doordat er waarschijnlijk grotere groepen 

gevormd moeten worden. Op het moment van schrijven zijn de ontwikkelingen op 

dit gebied nog niet bekend. Er is een stabiele samenwerking met de POPcorner en 

deze zal enkele workshops presenteren enkel voor de eerstejaars SPILlers. De 

Commissaris zou haar opvolger willen adviseren de SPILcoach verder te ontwikkelen 

naar zijn ervaringen en een nauwere samenwerking met het instituut te zoeken.  

 

Van de bijlessen zijn dit jaar veel gebruik gemaakt. De commissaris heeft geluiden 

opgevangen van studenten die niet tevreden waren met hun bijlesdocent. De 

commissaris heeft naderhand hier niets meer van vernomen en het is dus onduidelijk 

waar het probleem precies zat. In het vervolg is het misschien een optie om meer 

ervaren bijlesdocenten te zoeken.  

 

De College Reseponsie Groepen waren erg tijdrovend, hierdoor zijn er geen 

daadwerkelijke groepen geweest. Wel is in samenwerking met de andere leden van 

Opleidingscommissie met veel studenten gesproken over de manier waarop zij de 

vakken volgden.  
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7.2 Faciliteiten 

 

Het afgelopen jaar zijn er twee feesten geweest, het derde feest in samenwerking 

met de B.I.L. zal nog plaats vinden (27 september). Beide feesten die al plaats 

gevonden hebben zijn zeer succesvol geweest. Over de samenwerking met de HSVL, 

LKV en Tanuki was de commissaris erg tevreden mogelijk zou dit herhaald kunnen 

worden. 

Aangezien het leden aantal van de SPIL weer verder zal stijgen, is er gekeken naar 

het mogelijk verhuizen van de borrel. De Bonte Koe is een zeer geliefde plek voor de 

SPILborrels. De commissaris is met de kadidaats commissaris Faciliteiten op gesprek 

geweest bij de eigenaar van de Bonte Koe hier is afgesproken om het sponsorschap 

door te zetten. Hierna zal er gekeken moeten worden of de Bonte Koe groot genoeg 

is voor de borrels. Er zijn ook mogelijkheden tot het reserveren van een deel van de 

kroeg. Dit zou onder andere uitkomst bieden bij het organiseren van quizzen zoals de 

Politicologenquiz.  

 

De overige informele activiteiten zoals de filmavonden (met een voorafgaande 

introductie van een docent), de collegeboot (met Henk Kern over Rusland en haar 

geschiedenis), verschillende tv bezoeken (vijf jaar later, DWDD, P&W en Buitenhof) 

waren elke keer erg snel vol er is dus zeker ruimte om deze volgend jaar te blijven 

organiseren. 

 

7.3 EJW 

Het EJW heeft dit jaar plaats gevonden in Pijnacker. De samenwerking met de 

commissie verliep soepel in de voorbereidingen naar het EJW toe heeft de 

commissaris een vergadering van de commissie bijgewoond, ondersteuning geboden 

op praktisch vlak ook is er een gezamenlijke vergadering geweest van de commissie, 

het bestuur en het kandidaatsbestuur zodat iedereen voor het weekend wist wat er 

van hem/haar verwacht werd. 

Er werden dit jaar 72 deelnemers verwelkomd. Doordat zowel het bestuur als het 

kandidaatsbestuur door de commissie kon worden ingezet zijn er geen problemen 

geweest en kunnen we tevreden terug denken aan een voor vele geweldig weekend. 

8. COMMISSARIS DEBAT & ICT 

8.1 Debat 

“It is perfectly okay to write garbage, as long as you edit brilliantly” – C.J. Cherryh 

In den tijd van het 31e bestuursjaar heeft ondergetekende met zijn Commissie vier 

edities van het Leidsch Politicologisch Magazine Debat vervaardigd. Deze zijn 

gepubliceerd in december, maart, mei en juli. 
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De Commissaris heeft zich in de voortzetting van het 25
e
 jaargang conservatief de 

lay-out van het Magazine behouden. Immers, wat goed is dient men te behouden. 

Onder dat motto is de inhoudelijke structuur ook behouden. Daarnaast is er voor 

gekozen om niet een coverstory te gebruiken. Om schrijvende commissieleden 

krediet voor hun werk te geven zijn op voorpagina’s meerdere, met elkander 

samenhangende, onderwerpen vermeld.  

Ten tijde van de bestuurs-ALV heeft de commissaris zich ten doel gesteld in iedere 

Debat een interview met een prominent persoon te plaatsen. Zo is er in december 

een interview met R. de Wijk en in mei een met P. Vandermeersch geplaatst in de 

respectievelijke edities. In de andere twee edities hebben pogingen echter niet 

geleid tot een interview. Daarnaast hebben twee niet nader te noemen politieke 

docenten verzaakt op tijd of in redelijke termijn een toegezegde bijdrage te leveren 

aan de wisselcolumn ‘Van de Vijfde’ in respectievelijk de maart- en juli-editie.  

8.2 ICT 

“Eight hours a day, seven days a week, 365 days a year, that's the only way I know 

how to do it.” – P. Roth 

 

Omwille leden beter te betrekken bij de vereniging en de mogelijkheden tot het 

promoten van activiteiten te vergroten, is er het besluit genomen om een SPIL-app 

te laten ontwikkelen. Deze is in gebruik genomen bij aanvang van het academisch 

jaar ’12-’13. Mogelijkheden tot het gebruik van de app zijn onder meer: een 

agendafunctie van verenigingsactiviteiten en de mogelijkheid tot het uitzenden van 

notificaties. Zo kunnen leden op een handige en eenvoudige manier op de hoogte 

blijven van activiteiten van en nieuws omtrent de vereniging. 
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9. Financieel Eindverslag 

De specificatie van de uitgaven word gemeld als toelichting in de Post-by-Post weergave. 

9.1 Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 

  Begroot 11/12 Gerealiseerd 11/12 

Contributies € 11,295.00 € 11,295.00 

Rente € 154.99 € 154.99 

Departementsbijdrage € 1,600.00 € 1,600.00 

Acquisitie € 8,201.36 € 8,141.18 

Bijdrage eigen vermogen  € 4,422.30 € 1,694.84 

Vrienden vd SPIL € 30.00 € 33.46 

Rest inkomsten €     - € 27.10 

Totaal: € 25,703.65 € 22,892.37 

 

De contributie was gebaseerd op een ledenaantal van 759. Hierboven op komen 

vijfentwintig alumni waarvan vijftien gouden reünisten en tien zilveren reünisten. Er werd 

uitgegaan van een contributie percentage van 90%. Dit doel is gehaald met een percentage 

van 91.6 %. Zoals eerder gemeld is er dit jaar sprake van een opname van het EV, dit omdat 

door het verschoven boekjaar de eerste boekverkoop in het nieuwe boekjaar valt.  

Mijn pessimistische instelling ten aanzien van de discipline van de oud-bestuursleden bleek 

deels onterecht. De bijgestelde verwachting is overschreden maar de originele berekening 

aan het begin van het jaar niet. Ik raad mijn opvolger aan om het naleven van deze motie 

niet tot een prioriteit te verheffen maar wel strak in de gaten te houden. 

Uitgaven 

  Begroot 11/12 Gerealiseerd 11/12 

Bestuur € 4,141.43 € 3,756.50 

Secretaris € 300.00 € 186.50 

Almanak € 3,950.00 € 3,445.00 

Debat € 4,650.00 € 4,400.59 

Buitenland € 4,950.00 € 4,929.72 

Binnenland € 2,000.00 € 1,647.88 

Faciliteiten € 1,538.30 € 1,578.11 

IAPSS € 500.00 € 322.00 

Acquisitie € 50.00 €     -   

ICT € 314.00 € 308.42 

Reserveringen € 1,500.00 € 1,500.00 

Programmaposten €      -    €     - 

Investeringen € 1,409.92 € 787.17 

Onvoorzien € 400.00 € 30.48 

Totaal € 25,703.65 €  22,892.37 

 

Er komen nog een aantal uitgaven aan die niet opgenomen zijn in deze realisatie wegens 

drukmoment van het ALV-Boekje. Deze uitgaven worden gedaan uit het EV.   
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9.2 Begroting per post 

Bestuur 

 Waaronder valt:   

 

Begroot: Gerealiseerd: 

  
 Actieve ledendag  € 500.00 € 382.14 

  
 ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 400.00 € 354.14 

  
 ALV  € 380.00 € 339.48 

  
 Van Den Berg Bachelorscriptieprijs  € 100.00 € 100.00 

  
 Constitutieborrel Cadeaus  € 50.00 € 36.16 

  
 Constitutieborrel SPIL  € 1,529.55 € 1,529.55 

  
 KvK Registratie  € 35.08 € 35.08 

  
 Kantoorartikelen  € 400.00 € 417.02 

  
 Bestuursonvoorzien  € 100.00 € 31.25 

  
 StoP Contributie  € 10.00 €      -  

  
 Rondje kroeg na WisselALV  € 121.80 € 121.80 

  
 Sollicitatie 12/13  € 70.00 € 8.72 

 
 Exploitatie SPILhok  € 100.00 € 56.16 

 
Oud-Besturen borrel € 345.00 € 345.00 

Totaal:                                                                                                     € 4,141.43 € 3,756.50 

Toelichting: De kosten van de zakelijke rekening zijn dit jaar explosief gestegen, dit valt deels 

te wijten aan het type contract dat met de ABN is afgesloten. Daarin staat vermeld dat alle 

mutaties ongecomprimeerd weergeven worden. Dit zorgt alleen al bij het innen van de 

contributie voor een kostenpost van € 175,-, maar ook bij normale batch betalingen die 

mogelijk zijn dankzij het nieuwe boekhoudprogramma worden er extra kosten in rekening 

gebracht. Na het ontdekken van deze fout is het contract aangepast waardoor deze kosten 

in de toekomst niet meer voor zullen komen. De ALV kosten zijn ook gestegen door het 

inlassen van een extra ALV. Bij kantoorartikelen is er sprake van een lichte overschrijving 

door extra printkosten. Bestuursonvoorzien is veroorzaakt door het kopen van een aantal 

cadeaus die niet onder specifieke commissarissen vielen.  

Secretaris Waaronder valt: Begroot: Gerealiseerd: 

 Agenda Flyer   €    -     €    -    

  Alumnibeleid   € 300.00  € 186.50 

Totaal:   € 300.00 € 186.50 
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Toelichting: De kosten van de Agenda Flyer zijn bij ingevouwen binnen de post promotie die 

valt onder faciliteiten. Helaas is er sprake van een verlies van € 186.50 door het aflassen van 

de alumnispeeddate avond.  

Almanak Waaronder valt:  Begroot: Gerealiseerd: 

 Almanak € 3,500.00  € 3,445.00 

  Almanak presentatie  € 450.00  €       -* 

Totaal:   € 3,950.00 € 3,445.00* 

Toelichting: De Almanak presentatie is op moment van schrijven nog niet geweest daarom 

zijn de kosten ook nog niet bekend, verwacht word ongeveer € 280.00 aan deze avond uit te 

geven.  

Toelichting: De kosten van het drukken bleken ligt te dalen in de zomer door afmeldingen 

van leden en dus een lagere oplage. 

 

Buitenland Waaronder valt: Richtlijn per deelnemer: Begroot: Gerealiseerd: 

  Korte reis 45-65 € 1,800.00 € 1,799.94 

  Lange Reis 100-150 € 3,000.00 € 3,000.00 

  

Pre- en Post-

activiteiten  

€ 150.00 € 129.78 

Totaal:     € 4,950.00 € 4,929.72 

Toelichting: De € 0,06 die niet zijn uitgegeven bij de korte reis betreurd de penningmeester 

intens. Er word hard gewerkt om zulke fouten in de toekomst te voorkomen. De huidige 

uitgaven voor de Pre- en Postactiviteiten  waren € 30,- aan bitterballen voor de infoborrel 

van de lange reis, € 40,- voor de uitnodigsbrieven van de reis naar Israel, € 30,- voor de 

Israëlisch georiënteerde filmavond en € 20,- voor fris en koekjes tijdens de introductie door 

de Israëlische ambassade.   

Binnenland Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  € 2,000.00 

  

Algemene uitgaven  

  

€ 1,647.88 

Totaal:  € 2,000.00 € 1,647.88 

Debat Waaronder valt: Begroot: Gerealiseerd: 

 4* Debat € 4,650.00   € 4,400.59 

       

Totaal:   € 4,650.00    € 4,400.59 
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Toelichting: Deze uitgaven zijn verspreid over een aantal activiteiten: € 550,- voor de 

zaalhuur voor het bezoek van Minister Schultz, € 250,- bijdrage aan het PiP-congress, € 200,- 

busselexcursie wegens garantiesubsidie, € 150 Krokusklasdebat,  € 55,- faciliteren Palestijnse 

avond, € 100,- borrel na het EU-symposium, € 70,- voor flyers voor datzelfde symposium en 

€ 110,- posters en bedankjes.  

 

Faciliteiten Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   Algemene uitgaven  € 1,250.00 € 1,291.13 

   Promotie  € 210.00 € 208.68 

   Politicologenquiz  € 78.30 € 78.30 

Totaal:  € 1,538.30 € 1,578.11 

Toelichting:  Een bloemlezing van de grootste uitgaven in de post Algemene uitgaven: € 

290,- uitgave Krokusklasfeest, € 210,- Bitterballen tijdens maandborrels, € 110,- 

Nieujaarsborrel, € 73,45 Filmavond inkopen,  € 70,- uitgave tijdens uitwisseling Bremen, € 

35,- realisatie Chocoverkoop, € 135 zomerborrel, € 210 Collegeboten en het resterende 

bedrag aan posters en overige uitgaven. Onder de post promotie valt zoals vermeld onder 

de post secretaris ook de agendaflyers hiervan zijn er twee gedrukt ieder ter waarde van € 

105,-.   

Reserveringen Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Reservering Lustrum € 1,500.00 € 1,500.00 

     

Totaal:  € 1,500.00 € 1,500.00 

  

IAPSS Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   IAPSS deelname + Contributie € 500.00 € 322.00 

     

Totaal:   € 500.00 € 322.00 

Toelichting:  De contributie bedraagt dit jaar € 120,- er is € 200,- betaald om de deelnemers 

tegemoet te komen in hun reiskosten.  

Acquisitie Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   Algemene uitgaven  € 50.00 €       - 

    

Totaal:   € 50.00 €       -    

Toelichting: Er is dit jaar geen geld uitgegeven om acquisitie binnen te halen. 
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ICT Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Abonnementskosten PC-Leden € 49.00 € 49.00 

  Websitehosting SPILplaats.nl € 185.00 € 183.26 

  Websitehosting kiesleiden.nl € 80.00 € 76.16 

Totaal:   € 314.00 € 308.42 

Toelichting: Zowel de kosten voor de hosting van spilplaats.nl als voor kiesleiden.nl vielen dit 

jaar lager uit dan verwacht.  

Investeringen Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

   Algemene uitgaven   € 100,00  €       -    

   Stoelen    € 459.92 € 459.92 

   Modernisering Statuten   € 450,00  €       -   

 SPIL-app  € 400,00 €  327.25 

Totaal:     € 1,409.92 € 787.17 

Toelichting: De rekening van de SPIL-app is nog niet voldaan omdat er nog kinderziekten in 

deze app zitten die er eerst uit moeten.  

 

Onvoorzien Waaronder valt: Herbegroot: Gerealiseerd: 

  Onvoorzien € 400.00 € 30.48 

      

Totaal:  € 400,00  € 30,48 

Toelichting: € 0,48 is uitgegeven wegens een pinfout tijdens de boekverkoop en € 30,- 

wegens een fout declaratieformulier.  

9.3 Balans 

Balans 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 3,770.78 Eigen vermogen  € 23,621.44 

ABN spaarrekening  € 7,538.28     

Dassen (50) € 600.-     

Speldjes (292) € 1168.-     

Kas bestuur  € 800.20   
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Debiteuren  € 10,312.46 Crediteuren  € 568.28 

Totaal € 24,189.72   € 24,189.72 

    

Debiteuren    Crediteuren    

Selexyz  € 9,609.54 Openstaande sapbonnen € 225.86 

FSSC € 65.69  SPIL-app € 327.25 

Leden € 637.23 Lid € 15.17 

Totaal € 10,312.46   € 568.28 
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Eindverslag Kascommissie 2011-2012 ''De Roze Beurs'' 

Waarde ALV, 

Hoewel de kascommissie bij de vorige controle nog kon rekenen op een feestelijk ontvangst, 

moest het deze keer op een houtje bijten. Geen taart, snoep, slingers of ook maar iets in die 

richting om het de kascommissie naar de zin te maken. Wel koffie, gelukkig. Wellicht was de 

penningmeester van mening dat hij niets te vrezen had van de kascommissie en had hij 

daarom gekozen voor de meer Spartaanse aanpak. 

Gelukkig begon de daadwerkelijke kascontrole ook goed. De penningmeester had de 

aanbevelingen van het tussentijds kasverslag om het systeem van de papieren boekhouding 

om te gooien ter harte genomen. Dit heeft er in geresulteerd dat de boekhouding helder, 

duidelijk, gestructureerd en goed te controleren was. Waar het tijdens de tussentijdse 

controle haast onmogelijk was om de bonnen te vinden die correspondeerden met de 

verschillende codes en cijfers in Snelstart, waren er dit keer vrijwel geen problemen. Dit 

nieuwe systeem heeft zeer zeker bijgedragen aan de transparantie van de financiën van de 

vereniging. 

Hoewel de kascommissie dus vol lof is over het nieuwe boekhoudsysteem, dient de 

penningmeester wel waakzaam te blijven. Nog steeds heeft de kascommissie een aantal 

fouten kunnen ontdekken die voorkomen hadden kunnen worden. Denk hierbij aan kleine 

slordigheden als bonnen die volgens de verkeerde code waren ingevoerd, een verkeerd 

bedrag op de bon, en een uitgave die niet in de boekhouding vermeld stond. Een andere 

slordigheid was de boekhouding van de lange reis. Een aantal van de bonnen van deze reis 

was opgenomen in de reguliere boekhouding. Echter, het overgrote deel van de bonnen van 

de lange reis was op een aantal losse papieren geniet die de kascommissie verder los op de 

schoot werden geworpen. Naast het feit dat dit vrij slordig was, waren er zoveel cijfers en 

rekensommen op de bonnen geschreven dat de kascommissie door de cijfers de totale 

bedragen niet meer kon zien.  

Voor een penningmeester die er prat op gaat er autistische trekken op na te houden en alles 

zeer geordend te doen, was dit een onwelkome verassing in een verder inderdaad autistisch 

boekwerk. Uiteindelijk is alles uiteraard te verantwoorden, maar de penningmeester dient er 

voor te waken dat het programma Snelstart niet tot te veel gemakzucht gaat leiden. Laat dit 

ook een waarschuwing zijn voor de toekomstige penningmeesters. 

Hoewel bij het tussentijds verslag de kascommissie de mening was toegedaan dat een 

upgrade van Snelstart een noodzakelijkheid was, komt de kascommissie bij deze controle op 

dit advies terug. Het nieuwe boekhoudsysteem van de penningmeester is zodanig 

transparant dat de kascommissie het voor de controle van de financiën van de vereniging 

het niet absoluut noodzakelijk acht om het programma te upgraden. De kascommissie 

beveelt daarom de toekomstige penningmeesters aan om de kosten en de baten van een 

eventuele upgrade van het programma Snelstart goed tegen elkaar af te wegen. 

Een ander punt van mogelijke zorg is het aantal debiteuren van de vereniging. Een behoorlijk 

aantal leden is nog geld schuldig aan de vereniging voor deelname aan de lange reis. De 
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eerste herinneringen heeft de penningmeester inmiddels verstuurd. Echter, er zijn ook nog 

individuen die de vereniging kosten voor het EJW en zelfs de korte reis verschuldigd zijn. Tot 

grote verbazing van de kascommissie is dit de penningmeester pas recent opgevallen en zijn 

de eerste herinneringen nu pas de deur uitgegaan. Wat de kascommissie betreft mag de 

penningmeester wat agressiever en waakzamer zijn in het innen van bedragen. De 

penningmeester zelf betaalt altijd alles op een keurige manier, dit mag echter ook van de 

leden verwacht worden. Tot grote schrik van de kascommissie zitten er onder de debiteuren 

zelfs een groot aantal huidige en toekomstige bestuursleden. De totale schuld van de 

huidige en toekomstige bestuursleden bedraagt op het moment van schrijven maar liefst € 

402,21! Een bijzonder treurige zaak, waar de penningmeester harder tegen mag en moet 

optreden. Immers, een goed voorbeeld doet goed volgen. De penningmeester zelf is de 

vereniging overigens als enige van het huidige bestuur geen geld schuldig, chapeau! 

Verder zijn er nog een paar bedrijven die onder de debiteuren gerekend worden. De 

penningmeester is hier wel voortvarend mee omgegaan. Zo heeft BMC eindelijk aan haar 

betalingsverplichtingen uit 2010 (!) voldaan. Ook was de Debat per abuis twee maal betaald, 

en ook dit is opgelost. Ten slotte heeft Study Store dit jaar nog geen rekening betaalt, maar 

heeft de penningmeester hier laten zien van zich af te kunnen bijten en alsnog een 

overeenstemming weten te bereiken. 

De kascommissie trekt de conclusie dat er een flinke verbetering heeft plaatsgevonden ten 

opzichte van de vorige kascontrole. Al met al zijn er geen grove fouten geconstateerd. De 

penningmeester heeft over het algemeen goed werk geleverd. Op sommige punten 

(boekhouding lange reis, debiteuren) mag het echter wel iets meer autistisch. 

Met gepaste hoogachting, 

Kascommissie 2011-2012 ''De Roze Beurs'' 

Noraly Wieldraaijer 

Ufuk Esmer 
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Voorstel tot wijzigen van het HR 

BESTUUR 

2.2 

De secretaris is belast met: 

a. het verzorgen van de correspondentie 

b. het notuleren van de bestuursvergaderingen en Algemene Ledenvergaderingen 

c. het verzorgen van de ledenadministratie en het bijhouden van een adressenbestand 

van alle externe contacten 

d. de zorg voor het jaarverslag, het tussentijds verslag en het beleidsverslag 

e. het onderhouden van het verenigingsarchief 

f. het verzorgen van de redactie en de verspreiding van de nieuwsbrief 

g. het zorg dragen voor het huishoudelijk reglement en de statuten der vereniging 

        h.   het beheren van het oud-bestuursledenbestand  

In: 

2.2 

De secretaris is belast met: 

a. het verzorgen van de correspondentie 

b. het notuleren van de bestuursvergaderingen en Algemene Ledenvergaderingen 

c. het verzorgen van de ledenadministratie en het bijhouden van een adressenbestand 

van alle externe contacten 

d. de zorg voor het jaarverslag, het tussentijds verslag en het beleidsverslag 

e. het onderhouden van het verenigingsarchief 

f. het zorg dragen voor het huishoudelijk reglement en de statuten der vereniging 

g. het beheren van het oud-bestuursledenbestand  

2.2 f Komt in zijn geheel te vervallen 

 


